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MAP 2138 NATO se chystá na války admirála Bauera! Velká
konference v Praze, a manuál z Bruselu. Aby mělo NATO k
dispozici dostatek vojáků ochotných položit své životy, musí být
Evropanům dramaticky snížena jejich životní úroveň, a mají
strádat hlady, a trpět zimou!

12 listopadu, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš
Tzv. Hlava vojenského výboru NATO, holandský admirál Rob Bauer,
se o tomto víkendu v Praze na sjezdu nejvyšších válečníků Evropy
nahlas rozčiloval, že přes všechno úsilí celé Aliance v posledních
letech, Evropané i nadále projevují pražádnou ochotu masově
obětovat své životy ve válkách proti Rusku, Číně, nebo jinde na
světě. Hlavní příčina této pro západní demokracii nevyhovující
neochoty Evropanů masově umírat v příštích válkách naplánovaných
jejich generály, podle admirála Bauera tkví ve skutečnosti, že za
posledních 80 let prostí Evropané značně zbohatli, a navykli si vést
luxusní a krásný život, a nehodlají se o něj svými politickými elitami
nechat jen tak jednoduše připravit. Nejzajímavější na tom všem
ovšem je, že ve stejný den, kdy NATO admirál Bauer poučoval v
Praze shromážděné nižší západní válečníky a politiky, jak změnit
myšlení změkčilých Evropanů, aby byli brzy, stejně jako Ukrajinci,
které dával za příklad, už duševně připraveni své životy za NATO
položit, se na druhém konci Evropy v Bruselu provalil podivný
manuál EU operující s termínem “další nutné snížení životní úrovně
Evropanů”. Zdá se tak být už zřejmé, že NATO i EU definitivně
vkročily na válečnou stezku proti Rusku, Číně a dalším státům, které
se nehodlají dobrovolně podřídit Novému Řádu Světa, a je už pouze
otázka času, než k nějakým takovým válkám dojde. Brzy tak může jít
o životy našich nepočetných dětí, a tak celý problém potenciálních
válek admirála Bauera raději rozebereme důkladněji.

(1) Pražské hledisko
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Na Evropu nyní doléhají těžké časy ekonomické katastrofy
způsobené politikou Green Deal a sankcemi na levné ruské energie
a suroviny. Nastupující krize bude podle všeho děsivá. V Bádensku-
Württembersku ve městě Aalen včera oznámili manažeři firmy Carl
Zeiss konsternovaným odborářům, že jsou nuceni okamžitě snížit
výrobu brýlových optických čoček z 55 000 kusů týdně na 20 000
kusů, a propustit většinu ze 1400 zaměstnanců. Důvod manažerů je
prostý – v důsledku rychle se šířící krize se zhroutil odbyt kvalitních
německých brýlových čoček po Evropě, a v dalších exportních
regionech. Brýlové čočky přitom nepředstavují žádný módní artikl,
nebo cyklické zboží, které podléhá konjunkturálním výkyvům trhu.
Naopak s růstem věku Evropanů musí zákonitě růst i poptávka po
brýlových čočkách. Jak manažeři včera přiznali, opak je pravda.
Odbyt čoček se zhroutil s jedinou výjimkou, odbyt nejdražších čoček
pro nejmovitější zákazníky, a nebo pro osoby s vadami oka, které
potřebují speciální čočky, zůstal konstantní. Jde tak o typický projev
hluboké ekonomické krize celé Evropy, kdy růst cen potravin, energií
a průmyslových výrobků, začíná paralyzovat odbyty zboží v dalších
sektorech. V Německu se nyní rychlým tempem zavírají jak továrny
na díly pro motorová vozidla, tak nábytkářské nebo stavení firmy.
Krize odbytu německých firem má dva důvody – krizi evropské
poptávky, a ztrátu cenové konkurenceschopnosti německých
výrobků ve světě. Oba důvody mají svůj původ ve válce na Ukrajině,
a v sankcích na Rusko. 

Admirál Bauer, nebude, na rozdíl od některých svých předchůdců v
úřadu Hlavy vojenského výboru NATO, úplný hlupák, neboť na
shromáždění válečníků v Praze se pozastavil nad podivnou logikou
nahrazení závislosti EU na levných ruských energiích a surovinách
metodou Green Deal, vytvořením nové 75% závislosti EU na
plynulém toku dodávek čínských kritických minerálů nutných pro
Green Deal. Podle Bauera Green Deal v případě svého dotažení do
konce znamená, že za 5 až 7 let může Xi nařídit “zavřete kohouty”, a
Evropané už nebudou mít, jak vařit, jak se pohybovat, jak svítit, ani
jak vyrábět, protože všechny zdroje kritických minerálů, bez kterých

https://www.swr.de/swraktuell/baden-wuerttemberg/ulm/stellenabbau-zeiss-aalen-brillenglaeser-100.html
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Green Deal nefunguje, budou mít v rukou Číňané. Bauer však na
druhou stranu nezakrytě plánuje, svést s Čínou a Ruskem a s jejich
spojenci po světě “studené”, “hybridní” i “horké” války, o tyto kritické
suroviny a důležité obchodní trhy.

Aby NATO mohlo tyto války vést, musí být Evropané podle Bauera
značně uskromněni. Admirál Bauer vyjádřil o tomto víkendu v Praze
na konferenci, které se aktivně účastnili i hlavní čeští válečníci
Lipavský, (zde),  a Pavel, (zde), značnou nelibost nad skutečností,
že celých 500 miliard EUR, (12.5  bilionu CZK), bylo evropskými
vládami jen za poslední dva roky prohnáno teplárenskými komíny,
jen aby občané Evropy trávili obě zimy v komfortně vytápěných
bytech. Podle Bauera si politici Evropy musí uvědomit, že pro vedení
budoucích válek NATO bude naprosto nutné, aby do výzbroje
aliančních armád bylo investováno mnohem více než pouhý 1 bilion
EUR, a přiznal, že jsou ve velení NATO vedeny tajné vládní
rozhovory, jak tyto astronomické sumy peněz armádám NATO, a
jejich zbrojařům rychle zajistit. 

Pokud shrneme Bauerovy argumenty – (1) Evropané příliš lpí na
svém životě, protože se mají příliš dobře, a nejsou tak zatím
dobrovolně ochotni hromadně pokládat své životy ve válečných
výpravách NATO. (2) Vlády EU zbytečně utrácejí 250 miliard EUR
ročně, aby jejich voliči trávili zimy ve vytápěných bytech, místo aby
za ně nakupovaly zbraně pro budoucí válečné výpravy. – Bude nám
okamžitě jasné, kam vlastně současná generalita NATO míří. 

(2) Bruselské hledisko

Zatímco admirál Bauer o víkendu v Praze školil místní válečníky, jak
mají naše země na příští války NATO připravit. V Bruselu už  ve
stejnou dobu vyšel první praktický manuál, jak Bauerovy cíle
konkrétně naplnit, a jak odstranit další závislosti na dovozech
kritických ruských surovin. Podle tohoto manuálu je jedinou možností
jak se zbavit 90% závislosti na dovozu ruské a běloruské potaše,
která je kritickou surovinou pro výrobu evropských hnojiv, vybití

https://x.com/mzvcr/status/1855536918986912131
https://x.com/prezidentpavel/status/1855016066478420400
https://www.politico.eu/article/food-security-eat-less-meat-says-major-report-common-agricultural-policy-cap-eu-farming/
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většiny evropských hospodářských zvířat, a převedení chudších
Evropanů na levnou dietní rostlinou stravu. Krom odstranění nutnosti
dovozu potaše, je cílem bruselských vybíjecích plánů evropských
zvířat i snížení dalších kritických dovozů hlavně brazilské sóji (80%
závislost) pro drůbež a prasata, marockého fosfátu (60% závislost) a
arabských fosilních paliv (30%) nutných pro výrobu hnojiv na výrobu
biomasy pro krávy a ovce. Podle manuálu se vybitím zvířat uvolní
plochy pro pěstování budoucí levné rostlinné stravy pro výživu
chudých evropských dělníků a nižšího zaměstnaneckého personálu.
Hlavně je třeba vybíjet krávy a ovce, protože k produkci masa a
mléka spotřebují zbytečně mnoho biomasy. Vybitím uvolněná
biomasa bude sloužit nejen jako levná potrava pro chudé Evropany,
ale i jako palivo pro temperování jejich bytů. Drůbež a prasata,
protože mají příznivější poměr spotřeby biomasy na produkci masa a
vajec, se mají krom vybíjení také přestat pěstovat v tradičních
zemědělských oblastech, ale jejich chov má být převeden na
průmyslově znečištěné půdy, na rekultivované skládky odpadů, a na
podobnou pro lidské ubytování politicky a morálně nevhodnou půdu.
Itálie se má přeměnit na jednu velkou latifundii pěstující takřka
výhradně sóju, která bude konzumována likvidace ušetřenými chovy
hospodářských zvířat. Masa a mléčné produkty mají být dostupné
pouze pro bohaté, a k dispozici na vývoz mimo EU. Opatření má být
provedeno, protože Eurokrati spočítali, že 60% veškeré v Evropě
vypěstované rostlinné produkce je zkonzumováno evropskou
domácí zvěří. A Evropané tak konzumují nezdravou masitou stravu,
která je zbytečně drahá. Zlevněním potravin nutných k udržování
evropských pracovních sil při životě povede k vyšší rentabilitě
evropského průmyslu. Věčně hladoví Evropané, přežívající zimu v
pouze nevyhnutelně temperovaných příbytcích, a nuceni tvrdě
pracovat, tak mají asi být ochotnější, jít riskovat položit své životy v
chystaných válkách admirála Bauera, výměnou za sytou stravu ve
vytápěných ubikacích Bauerových armád, se zdá. 

(3) Ruské a Čínské hledisko. 
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Nadcházející éry válek admirála Bauera se bohatší, elitní Evropané
bát nemusí. Jak jsem už poznamenal, Bauer není úplný hlupák, a
tak na konferenci v Praze připustil, že vzhledem k existenci ruského
a čínského jaderného arsenálu, s těmito státy bohužel NATO vést
přímou válku nemůže, protože by bylo v odvetě zničeno. Bauer v
Praze doslova poznamenal, že nebýt ruských jaderných zbraní,
vojáci NATO by už Rusy z Ukrajiny dávno vytlačovali. Války admirála
Bauera tak budou vedeny nanejvýše někde v Africe, Jižní Americe,
či Jihovýchodní Asii. Evropané mají být k dostatečné ochotě v těchto
válkách umírat, přesvědčeni hladem, zimou, nemožností si pořídit
bydlení a založit rodinu. Co k tomu dodat? Dejte si pozor, koho
budete příště volit. Němci si ve třicátých letech pozor nedali, zvolili
Hitlera, a jeho důstojníci už potom při následných vlnách mobilizací
nebrali v potaz, zda rodiče mladého německého rekruta Hitlera volili,
nebo nevolili, a brali všechny mobilizace dorostlé muže bez rozdílu. 

Záznam z konference admirála Bauera v Praze, 15 stran v PDF v
angličtině najdete zde. Ostatní důležité odkazy v textu analýzy.  

Je úterý 12. listopadu 05.32 ráno. Přeji všem krásný den, a komu
dnešní analýza připadala užitečná, může vznik další podpořit darem
na účet, na konci tohoto článku. Maily doháním usilovně, kdo ještě
nedostal odpověď, do středy ji obdrží. Už jsem většinu restů z
nemoci vyřídil. Mějte se. 

Naše analýzy čte odhadem nejméně 10 tisíc lidí denně, kdyby každý
přispěl desetikorunou měsíčně, nebyly by starosti. Protože tomu tak
není, a doba je zlá, o to víc děkuji od srdce čtenářům, kdo nás i v
dnešní těžké době podporují, aby naše analýzy mohly i nadále
pokračovat! Mail na mne kpv0249@gmail.com. 

Ve středu 23.10. jsme na Protiproudu s Petrem Hájkem rozebírali
korespondenční volby a nejnovější válečné události na Ukrajině a na
Blízkém východě. Pořad najdete zde. 

https://www.iiss.org/globalassets/media-library---content--migration/files/prague-defence-summit/transcripts/p6/05-plenary-6-qa.pdf
https://www.youtube.com/watch?v=-4a7zaqwn4U
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Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

MAP 2137 Obelstí Trump Putina? Jeho mír rafinovaně oddělí ocel
od uhlí, a napálí tak jednou ranou Kyjev, Brusel, Moskvu i Peking!
Divide et Impera! Rozděl a Panuj! Přijme mazaný Putin zdánlivě
lákavou nabídku, nebo v ní odhalí skrytého Trojského koně
Ameriky? Analýza.

11 listopadu, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš
Aby ukrajinské metalurgické komplexy po válce vydělávaly
globalistům dividendy, platily daně, zaměstnávaly Ukrajince, a de
facto svou produkcí splácely Západu mnohamiliardové válečné
dluhy, musí mít k dispozici (1) levné černé koksovatelné uhlí, (2)
levnou elektřinu vyrobenou z uhlí. Trumpův mírový plán ve variantě
pro Putina přijatelných podmínek však rozděluje ukrajinské uhlí od
ukrajinské rudy a ocele. Kyjevu zůstanou záporožské a dněperské
gigantické metalurgické komplexy. Putinovi však připadnou všechny
doly na černé uhlí. Vznikne tak situace, kdy Kyjev bude po válce
bezpodmínečně potřebovat ze zahraničí dovážet miliony tun černého
koksovatelného uhlí, a k tomu ještě uhlí elektrárenské, a plyn na
výrobu elektřiny. Rozdělení Ukrajiny podle Trump-Putinovy linie, tak
vytvoří naprosto novou geoekonomickou realitu nejen celé Ukrajiny,
ale i celé Evropy. Hlavní obětí Trump-Putinovi linie se nakonec
rychle stanou, jak celá bruselská politika Green Deal, tak i její autoři
– vládnoucí Eurokrati. 

1. Beneficiář Trump-Putinovi linie a jeho příjemci v první řadě. 

https://www.michalapetr.com/map-2137-obelsti-trump-putina-jeho-mir-rafinovane-oddeli-ocel-od-uhli-a-napali-tak-jednou-ranou-kyjev-brusel-moskvu-i-peking-divide-et-impera-rozdel-a-panuj-prijme-mazany-putin-zdanlive-lakavou/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
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Příjemcem Beneficia je ten, kdo má z dané úřední, daňové nebo
politické konstrukce materiální požitek. V případě Trump-Putinovi
linie, která hranicí oddělí “nové ruské uhlí” od “starého ukrajinského
železa” bude beneficiářů několik, a nepřekvapivě USA budou
beneficiářem prvním.

Západní manažeři ukrajinských metalurgických komplexů už letos v
létě přiznali, že zkoušeli nahradit “nové ruské uhlí” jeho dovozem.
Jako jediný rentabilní se ukázal import černého koksovatelného uhlí
z USA přes přístav Oděsa. Dovoz uhlí z Kanady byl nerentabilní,
protože bylo drahé toto uhlí dopravit k atlantickým přístavům. Dovoz
uhlí z Austrálie byl neekonomický kvůli dlouhé námořní cestě, a
čínsko-indické obchodní konkurenci na místech těžby. Dovoz uhlí z
USA tak je první a jedinou ekonomickou možností, jak i po válce
provozovat vysoce ziskové ukrajinské metalurgické komplexy bez
nového ruského uhlí. Uhlí z Arménie přes turecké nebo gruzínské
přístavy je pouze nouzovou nebo doplňkovou možností. Polské nebo
jiné evropské uhlí je nerentabilní dopravovat na Ukrajinu po
železnici, a samo o sobě je drahé.

Trump-Putinova linie tak v případě zachování evropských sankcí na
ruské energie vytvoří přímý tučný zisk americké ekonomice. Trump
slíbil, že politiku “Green Deal” okamžitě po nástupu do úřadu nahradí
politikou “Drill baby, drill“, která je přesným opakem. V USA je v
provozu podle poslední zprávy 793 uhelných dolů, a ty zaměstnávají
přes 44 000 havířů. Trumpův vice JD Vance vyrostl v městě
Middletown v Ohio, kde je jedna z největších koksoven v USA, a kde
mu jeho děda “Papaw”, místní ocelářský odborářský boss, zajistil
základní životní standard a vzdělání.  Trump lidem žijícím ve státech
tohoto starého industriálního srdce USA slíbil návrat k bývalé
prosperitě návratem k těžbě přírodních energetických zdrojů. Miliony
tun amerického uhlí pro Ukrajinu se tak mohou rychle stát
nepřehlédnutelným mediálním důkazem, že dvojice Trump-Vance
své sliby bere vážně. 

https://en.wikipedia.org/wiki/Drill,_baby,_drill
https://www.eia.gov/coal/annual/pdf/table21.pdf
https://www.theguardian.com/us-news/ng-interactive/2024/sep/16/trump-vance-election-climate-ohio
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Klíčový a poslední ukrajinský důl na černé koksovatelné uhlí, leží
nyní 7 km od fronty, západně od města Pokrovsk, a nachází se tak
na území východně od Trump-Putinovy linie. Ještě v létě
zaměstnával 6000 havířů, dodával přes 5 milionů prvotřídního
černého uhlí, a přinášel majitelům roční zisk okolo 6 miliard CZK.
Podle šéfa sdružení ukrajinských metalurgů Oleksandra Kalenkova,
na černém uhlí z tohoto dolu přímo závisí produkce nejméně 3
milionů tun té nejkvalitnější krivorožské ocele, a z důvodů
konkurenceschopnosti na světových trzích, dodávky z tohoto dolu
nelze nijak ekonomicky nahradit. Je tak zřejmé, že aby Ukrajina
vyráběla cenově konkurenceschopnou ocel, musí krom dodávek uhlí
z USA, dovážet i “nové Putinovo uhlí”. 

Zájmy Washingtonu a Moskvy na dodávkách uhlí Ukrajině se
dokonale geopoliticky shodují, a obě země de facto přetnutím území
Ukrajiny Trump-Putinovou linií zformují společný monopol na
zásobování mamutího ukrajinského metalurgického komplexu, který
může fungovat pouze při vzájemné shodě a rozdělení dodávek. Jak
USA, tak Rusko, si na ukrajinském uhelném koláči rozdělí
rozhodující podíl. Výsledkem těchto společných rusko-amerických
dodávek budou miliony tun levné ukrajinské ocele, na níž si
evropský průmysl hladově brousí zuby. Levná ukrajinská ocel bude
klíčová pro ekonomickou záchranu německého, belgického, a
českého průmyslu. 

2. Brusel bude stát před neřešitelnou volbou, odmítnout důsledky Trump-
Putinovy linie. 

Pokud podle nařízení Green Deal uvalí na ukrajinskou ocel
vyráběnou z americko-ruského koksu svoje uhlíková cla, evropský
průmysl se bude propadat do stále většího kolapsu, a rozzuření
Evropané, stejně jako rozzuření Američané už zvolili Trumpa, stejně
rychle v příštích volbách vyženou všechny Eurokraty z úřadů.

https://www.slovoidilo.ua/2024/10/16/infografika/ekonomika/shaxtoupravlinnya-pokrovske-vidomo-pro-pidpryyemstvo-vydobutku-koksivnoho-vuhillya
https://www.slovoidilo.ua/2024/10/16/infografika/ekonomika/shaxtoupravlinnya-pokrovske-vidomo-pro-pidpryyemstvo-vydobutku-koksivnoho-vuhillya
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Pokud Brusel neuvalí na ukrajinskou ocel cla, bude ještě hůř.
Němečtí, italští, francouzští a polští ocelářští odboráři povstanou a
společně se svými průmyslníky vyženou všechny Eurokraty z jejich
kanceláří, protože, když nepovstanou, přijdou o svá zaměstnání, i o
své firmy a investice.

Eurokrati v obou případech  ztratí i své dosavadní hlavní spojence
bankéře, protože ti mají ve svém účetnictví rudě svítící ukrajinské
miliardy, a nehodlají je obětovat. Levná ukrajinská ocel vyráběná z
rusko-amerického koksu je klíčovým produktem, který zaplatí jak
velkou část ukrajinských dluhů, tak bude financovat rekonstrukci
Ukrajiny, tak umožní zachránit velkou část evropského průmyslu. To
samé, co platí pro Ukrajinskou ocel, platí i pro Ukrajinskou elektřinu.
Jakmile se ukrajinská ekonomika opět roztočí do obrátek, bude
potřebovat rychle obnovit několik uhelných elektráren. Ty sice
mohou být zmodernizovány na plyn. Ale problém bude stále jeden –
odkud do nich dopravit levné uhlí, a nebo levný plyn.

Výsledek ustavení Trump-Putinovy linie znamená konec Green Deal
v EU. Buď nynější Brusel tuto novou realitu akceptuje dobrovolně,
nebo k ní bude volbami velmi rychle donucen. Většina Eurokratů si
cení svého štědře honorovaného brlohu nade vše, a tak přerod
politiky Green Deal na politiku “Drill baby, drill”, bude tak rychlý, že
současní opoziční politici budou jen bezmocně kroutit očima, a
vřískat, že jim Eurokrati kradou jejich politiku. Teflonový Marc Rutte
nebyl Washingtonem žádnou náhodou letos protlačen přes nevůli
českých a dalších podobně pomatených ortodoxních rusofobů za
šéfa NATO, ale právě proto, aby v Kremlu dopředu tušili, kam se
bude Evropa pod taktovkou USA dále ubírat. Politika kolektivní
sebevraždy Evropanů prostřednictvím Green Deal byla možná
pouze do okamžiku, než si v jejím důsledku propouštění
zaměstnanci evropského průmyslu konečně uvědomili, že mediální
masáž, které byli v posledních letech podrobeni, měla jediný cíl,
zmást je, že jejich euthanasie vysokými cenami energií, bez nichž je
Green Deal absurdita, není kolektivní sebevražda, ale řízené
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povznesení na novou vyšší úroveň lidského bytí.  Každý národ má v
sobě naštěstí hluboce zakódovanou záchrannou brzdu proti všem
formám kolektivních sebevražd vymýšlených sobeckými politiky.
Jakmile je brzda aktivována, každá goebbelsovská propaganda
ihned ztratí svoji moc.

Tak jako selhala mediální masáž letos v amerických prezidentských
volbách, selže i česká masáž příští rok. Trump-Putinova linie však
celý proces urychlí. 



11/62

Rusko a USA jsou dvě bezkonkurenčně na suroviny a energie nejbohatší
země světa. Zisk z jejich těžby oběma mocnostem dává jak bohatství, tak

zajišťuje jejich suverenitu. Brusel se snažil válkou na Ukrajině Rusko
porazit. Leč Putinovu ekonomiku nesrazily na kolena ani zabavení  300
miliard dolarů, ani masivní sankce. Stačilo však jen několik desítek tisíc
levných čínských aut, které dorazily na evropské trhy, a ekonomika celé

Bruxelae je rázem na kolenou, a všechny vlády dosud bojechtivých
Eurokratů rychle ztrácí chuť dále financovat Zelenského soldatesku. Kdo

nemá vlastní levné energie a suroviny v dostatečném množství, a v
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potřebné rozmanitosti, nemůže se vyskakovat na mocnost, která má všeho
hojnost. Lekce z války na Ukrajině je prostá – levné energie a suroviny =

prosperita. 

3. Mír na Ukrajině = Trojský kůň Ameriky. Přijme ho Putin? 

Jakmile se mír podél Trump-Putinovy linie stane realitou, Zelenskyj
musí zrušit stanné právo, a ukrajinští sociologové předpokládají, že
dojde obrovskému úprku obyvatelstva. Podle doktora Владимирa
Страшко, který je předním ukrajinským odborníkem na
středoškolské vzdělávání mladých lidí, došlo letos v létě k obrovské
změně v chování ukrajinských maturantů a jejich rodičů. Zatímco po
úspěšné ukrajinské ofenzívě v létě 2022 se maturanti na Ukrajinu i
vraceli, aby zde dokončili vzdělání, od letošního léta jsou školy, kde
až 90% současných maturantů plánuje okamžitě po složení zkoušky
Ukrajinu opustit, a tyto školy nejsou jen na územích, která asi
připadnou Rusku, nebo v místech, kde se bojuje, nebo kam padají
drony, ale i na západní Ukrajině. Značná část ukrajinských rodičů
podle Straška jen čeká, až jejich potomek složí maturitu, a potom
emigrují, a plánují, že jejich potomek bude vysokou školu studovat
už na Západě. Letos se prý k tomuto masovému chystanému úprku
obyvatelstva přidali už i rodiče maturantek. Podle doktora Страшко
to znamená jediné, Ukrajinci už přestali věřit budoucnosti Ukrajiny.
Navlas stejné prognózy už dříve, (viz MAP 65, 1836, 1892, 1995, a
shrnuto zde v MAP 2000), pronesli i hlavní ukrajinští sociologové
Libanová, Holovakha a Gladun.

Jakmile Kyjev souhlasí s mírem, automaticky přijme Trump-Putinova
Trojského koně, který se sám aktivuje. Ukrajinská ekonomika se
bude muset roztočit do obrátek, a aby jí neutekli zaměstnanci, budou
zaměstnavatelé nuceni zvýšit jejich mzdy. Aby firmy uchovaly svoji
ziskovost, a mohly do Kyjeva platit vysoké daně, a ten mohl splácet
Západu své dluhy, bude muset být přijat import uhlí, ropy i plynu, jak
z USA, tak z Ruska. Ukrajinské levné výrobky, vlastně Trump-
Putinovy Trojské koně rychle dorazí na evropský trh, a začnou z něj
v určitých komoditách vytlačovat evropské i čínské zboží. To brzy

https://www.unian.net/society/ne-vidyat-perspektivy-direktor-shkoly-poyasnil-prichiny-massovogo-vyezda-shkolnikov-za-rubezh-12814833.html
https://www.michalapetr.com/map-2000-proc-usa-prohraji-valku-na-ukrajine-s-ruskem-predpoved-erica-prince-nejvetsiho-us-experta-na-hybridni-valky/
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vyvolá zpětný pohyb velké části Ukrajinců zpět do vlasti za slušnými
výdělky, při značně nižších nákladech na život. Evropští, specificky
čeští průmyslníci, budou muset tomuto odlivu levných pracovních sil,
na které si za poslední dva roky rychle zvykli jako na drogu, začít
čelit růstem vlastních mezd. Souboj o ukrajinského zaměstnance
mezi evropskými a ukrajinskými zaměstnavateli vytvoří nový tlak na
rentabilitu evropského průmyslu, která je už tak nalomená sankcemi
na ruské energie a suroviny. Evropa bude muset zvyšovat mzdy, a to
znamená jediné, přijmout jako Ukrajina levné ruské a americké
energie. Tím bude ukončen Green Deal. Jaký bude podíl výsledného
mixu amerických a ruských dodávek energií Evropě se teprve ukáže,
jisté však je, že tento Trump-Putinův Trojský kůň smete Green Deal i
všechny jeho tvůrce. 

Je pondělí 11. listopadu 04.17 ráno. Přeji všem krásný den, a komu
dnešní analýza připadala užitečná, může vznik další podpořit darem
na účet, na konci tohoto článku. Maily doháním usilovně, kdo ještě
nedostal odpověď, do středy ji obdrží. Už jsem většinu restů z
nemoci vyřídil. Mějte se. 

Naše analýzy čte odhadem nejméně 10 tisíc lidí denně, kdyby každý
přispěl desetikorunou měsíčně, nebyly by starosti. Protože tomu tak
není, a doba je zlá, o to víc děkuji od srdce čtenářům, kdo nás i v
dnešní těžké době podporují, aby naše analýzy mohly i nadále
pokračovat! Mail na mne kpv0249@gmail.com. 

Ve středu 23.10. jsme na Protiproudu s Petrem Hájkem rozebírali
korespondenční volby a nejnovější válečné události na Ukrajině a na
Blízkém východě. Pořad najdete zde. 

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit

https://www.youtube.com/watch?v=-4a7zaqwn4U
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darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

MAP 2136 Ruské drony začaly v Kyjevě masivně vypalovat luxusní
doupata a pelechy ukrajinských zbohatlíků a západních diplomatů.
Estonská diplomatka prchla ze svého bytu na poslední chvíli.
Ukrajinská obrana je proti novým vylepšeným ruským dronům
bezmocná. Majitelé luxusních bytů v Kyjevě šokování nejnovější
taktikou moskevského Gosudara, jak donutit prezidenta
Zelenského ke kapitulaci. (Pokračování analýzy 2134.)

9 listopadu, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš
Válka dronů na Ukrajině dosáhla v listopadu nové dimenze, a
masivní nálety ruských dronů na Kyjev opakovaně prorazily
ukrajinskou obranu, a ničily cíle ve středu města, i v jeho lepších
čtvrtích. Estonská diplomatka Enelli Kolk, sama vášnivá
podporovatelka dodávek západních zbraní Ukrajině, si ve čtvrtek 7.
listopadu s příslovečným štěstím zachránila holý život. Do luxusní
výškové budovy, ve které má pronajatý svůj služební byt, narazil
ruský dron, a vybuchl. K útoku dronu došlo až po oficiálním ukončení
“leteckého poplachu”, který trval několik hodin, a který diplomatka
přečkala v bunkru v podzemí luxusního kyjevského mrakodrapu, kde
přespává. Dron zaútočil nečekaně, ukrajinská obrana o něm neměla
tušení, a diplomatka, která se po odhlášení poplachu vrátila do
svého bytu, měla štěstí, že dron neprorazil okenní sklo, a nevybuchl
v jejím bytě, ale u sousedů kousek výš. (Video jak vypadá luxusní
byt v Kyjevském mrakodrapu po návštěvě poslední ruské modifikace
iránského Šáhida, si prohlédněte zde. Fotky autorizované estonským
ministrem zahraničí jsou dole.) 

https://www.michalapetr.com/map-2136-ruske-drony-zacaly-v-kyjeve-masivne-vypalovat-luxusni-doupata-a-pelechy-ukrajinskych-zbohatliku-a-zapadnich-diplomatu-estonska-diplomatka-prchla-ze-sveho-bytu-na-posledni-chvili-ukrajinska/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
https://www.err.ee/1609516330/venemaa-droon-tabas-eesti-suursaadiku-elukohta-kiievis
https://x.com/Tsahkna/status/1854849171661918441
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Byt v luxusním kyjevském mrakodrapu po čtvrteční ranní návštěvě
Gosudarových dronů. Ve čtvrtek byl shodou okolností 7. listopad. 
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Záběr z útoku ruského dronu 7. listopadu na luxusní kyjevský mrakodrap,
kde mají pronajaté byty západní diplomaté. 
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Diplomatka Kolková, (zde na starší fotografii s tureckým Erdoganem), se už
po předchozím ruském útoku 2. listopadu na Kyjev vztekala:  Dnes už čtvrtý
letecký poplach. Opět ukrytá bunkru před ruskými teroristickými zabijáckými

drony. Všichni víme,  jaká musí být naše hlasitá odpověď agresorovi.
Ukrajina musí získat schopnost zaútočit zpět. (We all know what agressor’s
message is. Our answer should be louder: #LetUkraineStrikeBack.) Jak by
podle analýzy Stanfordské UNI takový ukrajinský odvetný úder mohl spustit

jadernou válku mezi NATO a Ruskem, podrobně  v MAP 2135.) 

Pokud se podíváte na fotografii dronem zničené kuchyně na začátku
dnešní analýzy, zjistíte že byla vybavená desingovými spotřebiči
exklusivní značky APACH, 100% vyráběnými v Itálii. To si žádný
chudák v hypermarketu nekoupí. A v tom je také odpověď, proč
poslední listopadové vlny ruských dronů na Kyjev vyvolali v Kyjevě
takové rozhořčení. 

https://ru.wikipedia.org/wiki/%D0%9A%D0%BE%D0%BB%D1%8C%D0%BA,_%D0%90%D0%BD%D0%BD%D0%B5%D0%BB%D0%B8
https://x.com/AnnelyKolk/status/1852672892896510383
https://x.com/hashtag/LetUkraineStrikeBack?src=hashtag_click
https://www.michalapetr.com/map-2135-kyjev-muze-pred-inauguraci-trumpa-rozpoutat-jadernou-valku-riziko-pry-roste-kazdym-dnem/
https://www.nerginta.com/apach-lt/
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Zde vidíte 6 let starou fotografii luxusního 31 pater vysokého kyjevského
mrakodrapu Jack House. Ten byl Putinovým dronem poprvé navštíven už
koncem letošního října, a na fotografii níže vidíte, jak ta návštěva dopadla.
Další fotografie včetně fantastického proskleného bazénu na střeše, vše

podle legendárního konceptu “TSARSKY”, jak se budova veřejně na
Ukrajině chlubí, si můžete prohlédnout zde. 

https://jackhouse.com.ua/en/
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Na fotce vidíte výhled z 20. patra Jack House Kyjev po čtrnáct dní staré
návštěvě Putinova inspekčního dronu. Povšimněte si, jak tlustou betonovou

zeď dron snadno výbuchem prorazil.

Jeden z vlivných kyjevských úředníků, známý jako “55-Petro”, který
Jack House obývá, a který hraje důležitou “poradní roli v kyjevském
vládním aparátu při řízení obranné války proti moskevskému
Gosudarovi”, se po útoku dronu na své apartmá hlasitě rozčiloval:
“Minulý měsíc jsem poprvé viděl ruský “mother*ucker” dron, jak mi
letí 200 metrů nad hlavou, a naši kulometníci po něm ze střechy pálí
svítícími kulkami, až dron vybuchl. Od té doby jsou ale vlny ruských
dronů úplně normální. Teď už běžně létají dokonce do středu města,
(v originále vyprávění: Downtown). Před týdnem jsem dokonce viděl
dva, a byly ještě větší, než ten první. Jsem šokován, jak snadno se
teď celé houfy rusko-iránských dronů dostávají sem do samotného
středu Kyjeva. Ještě na jaře to byla zvláštnost, když jeden dron
pronikl do města. Teď nemine ani jedna noc, aby jich ve středu
města nevybuchovalo několik.”.

Zelenského doupě od přelomu říjena s listopadem tyto vzrůstající a
neustávající útoky Putinových dronů na střed Kyjeva komentuje
naprosto fantastkními hlášeními typu: “Přestože žádný z dronů
útočících na střed Kyjeva nezasáhl svůj cíl, jejich trosky způsobily po
celém městě velké škody.”. 

Podle západních a ukrajinských vojenských expertů, Rusové nyní na
Kyjev útočí každý den ve vlčích smečkách, jako německé ponorky
útočily na konvoje v Atlantiku. Nálety dronů mají různé směry, často
část falešných dronů bez drahé elektroniky a náloží krouží celé
hodiny před Kyjevem, a čeká až na sebe naláká všechnu
ukrajinskou pozornost a obranu. Potom zaútočí několik zdánlivě
hlavních vln, které se pohybují nízko nad zemí, a z různých směrů
míří na střed města, ale ty mají za úkol, jen na sebe přitáhnout
pozornost zbylých obránců se západními raketami, a kulometníků na
střechách výškových budov. Skutečný útok v tomto obrovském
chaosu 30 až 100 dronů najednou má ovšem vlna poslední. Ta

https://kyivindependent.com/russian-drone-strikes-surge-passing-air-defenses-even-into-downtown-kyiv/
https://kyivindependent.com/russian-drone-strikes-surge-passing-air-defenses-even-into-downtown-kyiv/
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přilétá z velké výšky několika kilometrů a útočí takřka kolmo dolů.
Tyto drony mají podle trosek dokonalé satelitní spojení s ruskými
operátory, a drahou, často západní senzorovou techniku. Proti nim
není obrany, protože sestřelovat je Patrioty nelze vzhledem k jejich
nízké ceně – 100 000 USD, a protože nenesou tak velkou nálož jako
drahé rakety, a je jejich úder je z čistě vojenského hlediska
nevýznamný. Tyto drony, však útočí na majetek “zbohatlých
Kyjevanů”, kteří tvoří kostru i páteř Zelenského administrativy. A v to
je jejich síla. Zelenského korupčníci sice bez mrknutí oka pošlou
miliony chudých Ukrajinců umírat v marných bojích na polích
východní Ukrajiny, ale jakmile se jim Gosudar dotkne
nahromaděného majetku, je zle, a je po morálce. Putin tak zřejmě
našel levný a efektivní způsob, jak rychle přinutit bezpáteřní
Zelenského administrativu k mírovým rozhovorům v duchu ruských
podmínek – začít jim drony ničit (nakradený) majetek. Válka do
posledního Ukrajince tak zároveň znamená válku do prvního
ukrajinského úředníka. Pro oligarchii řešení naprosto typické. 

Podle ukrajinských expertů už Rusko útočí na Kyjev ve vlčích
smečkách o 30 a 100 dronech za noc, ale ruská výroba dronů stále
roste, a umožňuje Putinovi začít útočit ne 500 drony za noc, ale už
rovnou vyslat 1000 dronů za večer. Válku dronů na Ukrajině tak
Západ prohrál s Putinem rozdílem několika tříd.

Proč Brusel prohrál, vysvětlil tento týden lapidárně “král lithiových
baterií” Robin Zeng, šéf společnosti CATL, která ovládá 38%
světového trhu s bateriemi do elektroaut. Zeng připomněl, že už před
10 lety osobně varoval Merkelovou, že EU nebude brzy schopna
konkurovat Číně v moderních technologiích, protože celé její školství
neprodukuje skoro žádné specialisty “elektrochemie”, a dalších
moderních technických věd. Jen jeho firma CATL zaměstnává jen v
oboru lithiových baterií 20 000 vědců. Protože Evropani už nemají
tyto technické vědce v dostatečném množství a kvalitě, a protože
každý chytrý Evropan jde raději studovat finance, právo, a nebo se
zašívat do humanitních oborů, a potom hřadovat na úřad, a protože

https://www.merkur.de/wirtschaft/catl-china-elektromobilitaet-batteriehersteller-technologie-europa-rueckstand-zr-93399913.html
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všichni technici v Evropě nejsou řádně finančně oceňovaní, nejsou
podle Zenga evropské firmy schopné ani vývoje, a ani se nedokáží
vyvarovat špatných organizačních a manažerských selhání při
zavádění nových modelů do masové produkce. Výsledkem tak podle
Zenga je smutný propad evropského průmyslu pod konkurenční
čínsko-americkou úroveň. Manažerská selhání při výpočtech
průběhu války na Ukrajině, stejně jako při zavádění pokročilých
výrob na Západě, jsou jasná. A důvod prostý – je třeba více
technických vysokoškoláků. 

Technokratický ignorant Fiala a jeho vládní společníci jsou typickým
příkladem toho, jak tato Zengova selhání přes čínská i americká
varování nyní v Evropě i nadále bují:

1. Zatímco v ČR se pomatená parta STAN raduje, a šíří, že Josef
Síkela na grilování budoucích komisařů uspěl, skutečnost je
opačná. Síkela byl Američany hodnocen jako slušný propadák,
který nerozumí ani evropské, natož aby rozuměl mezinárodní
politice, ačkoli ji má vykonávat, a ještě ke všemu není ani
schopen se srozumitelně, plynule, a s grácií, vyjadřovat na
odborné úrovni v angličtině. Síkela tak prošel prý jen proto, že to
tak bylo v zákulisí domluveno. Zeng by ho poslal, tak akorát
leštit baterie do expedičního skladu. 

https://www.politico.eu/article/eu-commissioner-hearings-european-parliament-policy-glenn-micallef-sport-malta-maros-sefcovic-trade-economic-security-slovakia/
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2. Případ druhý je ještě horší, a české poslance by za něj nejspíš
Zeng nechal v Číně pověsit za uši do průvanu, aby jim čerstvý
vítr okysličil českým sněmovním vzduchem omámené mozkové
buňky. Poslanci napříč politickým spektrem (!) vymysleli, že v
každé první třídě bude nejméně jeden, nebo raději dva asistenti
učitele. Nějaký český génius spočítal, že noví asistenti za 1.3
miliardy ročně vydělají 2.7 miliardy ročně, protože státu bude
umožněno pochytat všechny děti, které mají odklad školní
docházky o 1 rok, protože dosud nejsou na výuku dostatečně
vyspělé, a poslat je do prvních tříd. Tím se o 25% dětí více
zařadí do školní výuky o jeden rok rychleji, a budou tak moci
rychleji nastoupit do práce!!!! Bude z toho velký daňový zisk!!!!
Co na tom, že Zeng se směje evropskému školství. Co na tom,
že místo vyhození 18 393 školních asistentů výuky, a 5434
asistentů mateřských školek, do výrobního procesu, se jejich
počty zase o pár tisíc rozrostou, a na technické školství zase
nebudou peníze. Hlavně, že Fiala a Lipavský chtějí porazit Čínu!
Když jim teď radí Číňan Zeng, neslyší, stejně jako neslyšeli,
když jim loni to samé radil Tchajwanec Morris Chang!!!! (Viz
podrobně MAP 1607.) Zajímavé však je, že radu Morrise
Changa už vzal na vědomí Donald Trump, a v kampani tvrdil, že
skončí s pomatenou praxí “předchozích nul” v Bílém domě, a
každému cizinci, který úspěšně ukončí americkou vysokou
školu, automaticky udělí na 15 let Zelenou kartu, místo toho, aby
ho vyhošťoval, jak bylo za Bidena a Harrisové zvykem. USA a
Čína si začínají vážit technické inteligence, protože chápou, že
ta rozhodne jejich souboj o hegemonii. Brusel a Fiala se ovšem i
nadále jako absolutní intelektuální ignoranti domnívají, že válku
civilizací, kterou chtějí s Čínou, a s Ruskem rozpoutat, nakonec
rozhodnou hlavně vysoké počty absolventů humanitních oborů,
hlavně s důkladně odborně promytým mozkem. 

Je sobota 9. listopadu 04.38 ráno. Přeji krásný den, a děkuji za
maily. Odpovídám, jak se dá. 

https://www.novinky.cz/clanek/domaci-asistent-pedagoga-bude-temer-v-kazde-prvni-tride-navrhuji-poslanci-40495791
https://www.michalapetr.com/map-1607-putinova-fire-karta-den-zuctovani-dil-druhy/
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Naše analýzy čte odhadem nejméně 10 tisíc lidí denně, kdyby každý
přispěl desetikorunou měsíčně, nebyly by starosti. Protože tomu tak
není, a doba je zlá, o to víc děkuji od srdce čtenářům, kdo nás i v
dnešní těžké době podporují, aby naše analýzy mohly i nadále
pokračovat! Mail na mne kpv0249@gmail.com. 

Ve středu 23.10. jsme na Protiproudu s Petrem Hájkem rozebírali
korespondenční volby a nejnovější válečné události na Ukrajině a na
Blízkém východě. Pořad najdete zde. 

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

MAP 2135 Kyjev může před inaugurací Trumpa rozpoutat jadernou
válku! Riziko prý roste každým dnem!

8 listopadu, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš
Dobře si prohlédněte následující mapu Centra pro mezinárodní
bezpečnost a spolupráci Stanfordské University USA, a pochopíte,
jak je situace vážná. 

https://www.youtube.com/watch?v=-4a7zaqwn4U
https://www.michalapetr.com/map-2135-kyjev-muze-pred-inauguraci-trumpa-rozpoutat-jadernou-valku-riziko-pry-roste-kazdym-dnem/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
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Velká černá kolečka na mapě znamenají velké ruské sklady jaderných
hlavic a bomb. Malá černá kolečka = malé sklady ruských jaderných zbraní.

Červené kružnice představují ukrajinské údery. Jakmile se Ukrajina trefí,
dojde k radioaktivnímu zamoření několika desítek čtverečních kilometrů

Ruska, a vypukne jaderná válka. Kam se musí Ukrajina trefit, popsáno dále
v analýze.

Ukrajina na tyto ruské sklady jaderných zbraní útočí, protože jsou
často na letištích, odkud startují ruská letadla. Typicky takto Kyjev
útočí na letiště ve Voroněži a u města Engels. Ukrajinské drony,
kterými Zelenského branná moc na ruská letiště útočí, sice nenesou
natolik ničivou nálož, aby její výbuch poškodil jaderné bomby
uskladněné ve speciálních bunkrech, jenže existuje jiné vážné riziko.
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Jaderné bomby a hlavice se musí čas od času podle přesně
stanoveného manuálu udržovat. V tom případě se nakládají na
speciální vlak, a ten je převeze do jaderného centra, kde probíhá
údržba. Protože Zelenského drony útočí na letiště, kde se ruské
jaderné bomby překládají na vlak, existuje vážné riziko, že ukrajinský
dron zaútočí a vybuchne během překládky bomby na vlak, a způsobí
tak špinavé jaderné zamoření velkého prostoru okolo letiště. Cílem
operace může být, buď donutit Rusy, aby stáhli své jaderné bomby a
hlavice až za Ural. A nebo dokonce ruskou jadernou hlavici při jejím
přesunu trefit, vyvolat tím ruskou jadernou odvetnou reakci, a
zatáhnout tak NATO do kýžené války s Ruskem. 

Podle včera zveřejněných analýz ukrajinských novinářů, hodlá
Trump nejspíš Ukrajinu obětovat, aby neutralizoval Rusko v
nadcházejícím konfliktu mezi USA a Čínou o světového hegemona.
Jakmile bude Zelenskyj donucen ke kapitulaci, na Ukrajině vypuknou
nepokoje, a značná část práceschopného obyvatelstva, hlavně
mladých mužů, ze země uprchne, aby neriskovala další vlnu
případné mobilizace, a unikla bídě, chudobě, a splácení válečných
dluhů. Ukrajina se tak velmi rychle zhroutí, a krom “nových ruských
území” se i většina zbylých regionů ocitne v ruské přímé vlivové
zóně. 

Zelenskyj včera potvrdil, že Viktor Orbán nadále blokuje členství
Ukrajiny v NATO. Velký přítel Trumpa Orbán, tak nejspíš plní úkol, do
doby než se Trump ujme úřadu, blokovat závazný slib přijetí Ukrajiny
do NATO. Tím je dáno, že nečlenství zbytku Ukrajiny v Alianci bude
představovat důležitou vyjednávací hodnotu při mírových
rozhovorech. Tedy pokud Zelenského raketa netrefí ruský jaderný
vlak. 

Legrační je pošetilá radost různých západních médií, že Korejci na
ruské frontě už utrpěli ztráty. Severní Korea je vnitřně velmi zvláštní
stát, který svým současným postavením ve světě připomíná někdejší
postavení Ruska na sklonku vlády Kateřiny Veliké. Tou dobou se
britské impérium pokusilo pronajmout si za velmi lukrativní sumu

https://kyivindependent.com/opinion-3-ways-trumps-return-to-power-could-unfold-for-ukraine/
https://censor.net/en/news/3518893/zelenskyy_on_agreement_with_hungarydocument_does_not_contain_nato_clause_so_it_has_not_been_signed
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několik desítek tisíc ruských vojáků, a poslat je přes Atlantik do války
proti Washingtonovým rebelům.  Lstivá Kateřina však dala Britům
neakceptovatelnou podmínku. Vojáky jim slíbila prodat. Leč za
podmínky. Že je už nikdy nevrátí zpět, protože uviděli svět. Radovat
se tak dnes nad údajnými ztrátami severokorejských vojáků na
ukrajinské frontě, je komicky pošetilé. Neb jako Kateřina, ani Kim je
nebude chtít zpět.

Je pátek . listopadu 04.38 ráno. Přeji krásný den, a děkuji za maily.
Odpovídám, jak se dá. 

Naše analýzy čte odhadem nejméně 10 tisíc lidí denně, kdyby každý
přispěl desetikorunou měsíčně, nebyly by starosti. Protože tomu tak
není, a doba je zlá, o to víc děkuji od srdce čtenářům, kdo nás i v
dnešní těžké době podporují, aby naše analýzy mohly i nadále
pokračovat! Mail na mne kpv0249@gmail.com. 

Ve středu 23.10. jsme na Protiproudu s Petrem Hájkem rozebírali
korespondenční volby a nejnovější válečné události na Ukrajině a na
Blízkém východě. Pořad najdete zde. 

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

MAP 2134 Trump kontra deformátor Fiala – Analýza I. díl. Masová
deportace nelegálních (kriminálníků) imigrantů, kontra podpora
války na Ukrajině. Aneb kolik co stojí. A proč obojí mít nelze!

7 listopadu, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš

https://www.youtube.com/watch?v=-4a7zaqwn4U
https://www.michalapetr.com/map-2134-trump-kontra-deformator-fiala-analyza-i-dil-masova-deportace-nelegalnich-kriminalniku-imigrantu-kontra-podpora-valky-na-ukrajine-aneb-kolik-co-stoji-a-proc-oboji-mit-nelze/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
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Český prezident Petr Pavel v době, kdy usiloval o zisk svého
mandátu, prohlásil Donalda Trumpa za “opravdu odpudivou lidskou
bytost”, se kterou nemá ani chuť si podat ruku. Teď, když Donald
Trump oslnivým způsobem získal svůj druhý mandát, nezbývá, než
připomenou existenci skutečně důstojného řešení Pávkovi averze k
nutnosti “tisknout ruku odpudivému člověku” – prezidentovi USA, a
to článek 61 české Ústavy – “Prezident republiky se může vzdát
svého úřadu do rukou předsedy Senátu.”. Bylo by to nádherné
řešení. Možná by zrodilo i nového “českého Trumpa”.  Ale hlavně by
začalo čistit českou politiku od starých a zatuchlých kádrů, a různých
fialových, a bruselských deformátorů. ČR i EU naléhavě potřebují
hluboké strukturální reformy. Česká fialová politická garnitura se
však stále rigidněji drží tzv. Jakešovi doktríny, podle níž lze jen staré
a osvědčené kádry připustit k řízení státu, a k provádění jeho
reforem. Naše republika tak jen zbytečně ztrácí drahocenný čas.
Trump včera vyhrál tak oslnivě právě proto, že celou svoji kampaň
postavil na potřebě hlubokých reforem, a na odstranění všem
Američanům, částí jejich pomatených elit, vnucených
nedemokratických deformací. V dnešní analýze začneme tyto
Trumpovy “reformy” a fialové “deformy” srovnávat. A začneme u
klíčových témat “masové ilegální imigrace kriminálních živlů” a
“finančně ničivé podpoře války na Ukrajině”.

Podle většiny analýz Trumpova vítězství, i podle průběhu volební
kampaně, a předvolebních průzkumů, je zřejmé, že klíčovým bodem
Trumpova vítězství byla ostrá protiimigrační rétorika. Trump i Vance
pravidelně Harrisovou obviňovali, že selhala, když byla Bidenem
pověřena, aby zastavila nelegální imigraci do USA. Vydával ji za
“failed border tsar“, tedy za nejvyšší zodpovědnou osobu, která
naprosto selhala při ochraně amerických hranic před ilegální
imigrací. Američané, kteří při letošních volbách považovali ilegální
imigraci za klíčový problém, vyslyšeli dva rozhodující Trumpovy
sliby. Že dokončí neprostupnou zeď na jižní hranici. A že nechá
policií pochytat 13.5 milionu nelegálních imigrantů, hlavně zločinců
se záznamem v trestním rejstříku, a drogových dealerů, zavře je a

https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/petr-pavel-donald-trump-prezident-hrad-politika-fiala-vlada.A241031_191214_domaci_krd
https://www.zakonyprolidi.cz/cs/1993-1#hlava3
https://www.hindustantimes.com/world-news/us-news/us-election-results-analysis-5-factors-that-led-to-kamala-harris-loss-101730891954613.html
https://www.bbc.com/news/articles/c3gdjjlydp4o
https://www.washingtonexaminer.com/news/campaigns/presidential/3220465/what-trump-promised-day-one-white-house/
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izoluje je, a nechá je deportovat, i kdyby měl na všechno zboží
přicházející do USA z Mexika uvalit nejdřív 25% clo, a když to
nepomůže clo 100%. Bidenova administrativa si už byla při
probíhající letní prezidentské kampani vědoma, že imigrace bude
problém, který nejspíš Harrisovou zbaví šancí na vítězství, a tak
nechala těsně před volbami, v říjnu, zveřejnit odbornou studii, která
měla prokazovat, že Trumpovy deportační plány jsou mimo veškerou
realitu, jak jsou nákladné. Výsledná čísla, kolik bude deportace
zločinců a drogových dealerů a nelegálních nepřizpůsobivých
imigrantů USA stát, jsou spočítána velmi realisticky, a ukazují, jak
nesmyslné a nebezpečné jsou všechny Bruselem a českými
fialovými Eurokraty spřádané imigrační a deportačních plány.

Posuďte sami: (Zdroj, analýza American Immigration Council, říjen
2024, zde v PDF.) 

Deportace 13.3 milionu nelegálních imigrantů do USA bude
podle konzervativního odhadu stát 315 miliard USD, 7.25 bilionu
CZK, bezmála celé HDP České republiky, nebo přes tři její státní
rozpočty. 
Aby byla celá deportační operace během několika let
zorganizována, a za předpokladu, že 20% deportovaných ilegálů
a zločinců raději opustí USA dobrovolně a bez procesního
nucení, budou roční náklady 88 miliard USD, a v průběhu
desetiletého procesu deportací dosáhnou celkem 968 miliard
USD.
Aby bylo možné celý deportační proces realizovat, bude nutno
vybudovat 24 násobek současné kapacity zadržovacích zařízení
pro imigranty, a zřídit dodatečných 1000 soudních senátů, které
budou o všech deportacích rozhodovat. 

https://www.americanimmigrationcouncil.org/sites/default/files/research/mass_deportation_report_0.pdf
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Podle rozpočtu USA pro letošní rok mají současná zadržovací
centra ilegálních imigrantů kapacitu 41 500 osob, a rozpočet
USA na jejich letošní provoz vyčlenil 3.4 miliardy dolarů. Denní
rozpočet na jednoho k deportaci odchyceného a zadržovaného
nebezpečného ilegálního migranta, imigranta – drogového
dealera, či lapeného imigranta-zločince, představuje 165 dolarů
denně. Pokud by se měl Trumpův plán realizovat, bylo by třeba
k jeho zabezpečení vybudovat zadržovací centra s denní
kapacitou 996 000 zadržených. 
Pro srovnání, EU hodlá zřídit dvě střediska s celkovou kapacitou
880 zadržených nelegálních a nebezpečných imigrantů
určených k deportaci. Roční rozpočet na tyto střediska jsou 3
miliardy CZK. USA stojí roční udržovaní stálé kapacity 41 500
zadržovaných imigrantů určených k deportaci 1.9 milionu CZK
na jedno zadržovací místo. Brusel ovšem na jedno místo z
kapacity 800 zadržovaných v Albánii utrácí 3.4 milionu CZK.
USA zadržují na svém území, ale mají skoro poloviční náklady
na jednoho zadržovaného!!!!! 

Tato hororová čísla, kolik bude podle Trumpova plánu odsun
nelegálních nebezpečných imigrantů USA stát, a jakou bude
představovat administrativní a organizační zátěž, jsou naprostým
varováním pro Evropu. Jen v Německu se aktuálně nachází okolo
800 tisíc nelegálních imigrantů, kteří z různých důvodů nezískali
azyl, a které nelze z nejrůznějších důvodů nikam úspěšně
deportovat. Připočtěte k tomu členy zločineckých gangů imigrantů ve
Švédsku, v Belgii, v Holandsku, a nebo imigranty sexuální predátory
a vrahy ve Francii, v Rakousku a v Itálii. A desítky tisíc imigrantů,
kteří nepracují, nevzdělávají se, pohrdají evropskou kulturou, a jen
sní o zřízení chalífátu Evropa. Z Evropy je třeba zřejmě naléhavě
odsunout nejméně 1 milion těchto nebezpečných neevropských
imigrantů. Ze statistik trestných činů v Německu přitom jasně
vyplývá, že problémových těch nejtěžší kriminálních imigrantů jsou
desítky tisíc. (Třeba MAP 1611 a další.) Zatímco Trump má
ekonomické páky na Mexiko, aby ho pomocí cel, které by zničily jeho

https://www.aila.org/library/featured-issue-immigration-detention
https://tn.nova.cz/zpravodajstvi/clanek/578767-eu-pritvrdi-proti-migrantum-resenim-maji-byt-deportace-a-navratova-centra
https://www.bundestag.de/dokumente/textarchiv/2022/kw17-de-abschiebung-886598
https://www.michalapetr.com/map-1611-sokujici-exploze-nasilne-trestne-cinnosti-v-nemecku-srovnani-s-ceskem-vam-vyrazi-dech-stejne-jako-kdo-jsou-pachatele/
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průmysl, donutil deportované imigranty přijímat. V Evropě je tomu
jinak. Na import ze Severní Afriky nelze cla uvalit, nebo by místní
vládcové mohli začít dodávat plyn a ropu do Číny, a Evropa by tak
po ruském plynu a ropě, přišla o další dodavatele. Navíc export z
těchto zemí do Evropy se ani nedá s importem USA z Mexika nijak
srovnávat, ani v objemu, ani ve složení. Evropě tak nezbývá, než
okamžitě kolem svých břehů vybudovat neprodyšný Trumpův val,
tvořený průzkumnými drony, které jak ukázala válka na Ukrajině,
dokáží levně a nepřetržitě monitorovat rozsáhlé prostory, a
vojenskými loděmi, které vykonají Trumpovu ideu všechny ilegální
imigranty lapit, a administrativou, která všechny loděmi lapené
imigranty zadrží, a rychle deportuje. Jakmile takto nepropustný
systém začne efektivně fungovat, s pašováním bude rychlý konec. 

Trump ve volbách Američanům slíbil vyřešit nelegální a nebezpečné
imigranty. Pokud nechce z úřadu odejít s pověstí fialového
sňatkového podvodníka, který v kampani vše slíbil, ale pak nic
nedodržel, a vykonal přesný opak, bude v rozpočtu USA muset najít
100 miliard ročně, aby svůj slib splnil. Současně slíbil nezvyšovat
daně lidem, a nezvyšovat zadlužování USA. Rozpočtové prostředky
tak bude muset hledat v jiných kapitolách US rozpočtu. Protože
Trump je pro zadržování růstu moci Číny. A protože generál
Saltzman, velitel amerických vesmírných sil, před pár dny varoval,
že  rychlost s jakou Peking zavádí do své výzbroje kosmickou
výzbroj, (v originále: counterspace capabilities), je ohromující. A
protože US kosmický generál Anthony Mastalir, zodpovědný za
udržení vesmírné převahy v sektoru USINDOPACOM, 22. října
oznámil, že aby “účinně odstrašil nepřítele”, (Čínu), po kosmické
základně v Jižní Koreji, do konce letošního roku aktivuje další novou
kosmickou základnu v Japonsku. Generál Mastalir oznámil, že už
jsou vypracovány scénáře, jak účinně energetickými zbraněmi
vyřadit nepřátelské vesmírné síly, ochránit vlastní vesmírné síly, a
koordinovat pozemní válečníky, aby odrazili všechny nepřátelské
útoky na americké kosmické základny v sektoru USINDOPACOM. A
protože generál Saltzman už před tím uvedl, že Rusové mají sice

https://www.politico.eu/article/china-mind-boggling-space-capabilities-worry-us-says-space-force-chief-b-chance-saltzman-russia-nasa/
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nějaké velmi dobré kosmické síly, ale Čína už představuje mnohem
větší hrozbu. Je zřejmé, že Trump bude muset dramaticky navyšovat
rozpočet United States Space Force, (letos skromných 29 miliard
USD), a bude tak muset, aby neporušil své předvolební sliby,
ostrouhat podporu válce Zelenského branné moci proti ruskému
Gosudarovi. 

Sektor vesmírného válčiště USINDOPACOM pod velením US generála
Mastalir. 

USA nyní řeší nebezpečný problém Thúkydidovi pasti. Celkem 12 ze
všech předešlých 16 historických změn světového hegemona
skončilo devastujícími válkami. Podle historie současný hegemon
USA nejspíš dobrovolně nepřipustí převzetí globální moci novým
hegemonem Čínou, a těsně v okamžiku hrozby ztráty své
hegemonie na Čínu zaútočí. V období před útokem budou USA
podle teorie zesilovat zadržování nastupujícího hegemona, aby se

https://www.michalapetr.com/map-1528-thukydidova-past-putin-a-darpa-tajemstvi-haagskeho-zatykace/
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konfliktu vyvarovaly, nebo se na něj důkladně připravily. Válka na
Ukrajině ukázala, že velké konflikty vyžadují bezvýhradnou potřebu
ochoty celého národa, nebo národů, se nechat ve válce obětovat.
Aby k této oběti obyčejných mas mohlo dojít, musí být obyčejní lidé
přesvědčeni, že bojují o svou budoucnost, a ne, za budoucnost jen
úzké skupiny zkorumpovaných úředníků, papalášů, za peníze vše-
ochotných herců, pisálků, novinářů, a obecně pražské kavárny nebo
fialové klaky. Trump vyhrál, protože Američanům slíbil bezpečnou
budoucnost, slušná pracovní místa, byty, které neobsadí imigranti, a
nevyženou tak jejich cenu do astronomických výšin. Aby svůj slib
splnil, a USA připravil na zadržování Číny v rámci Thúkydidovi pasti,
bude muset obětovat Ukrajinu. Finančně vychází válečná podpora
Zelenského režimu podobně jako deportace těch
nejnebezpečnějších a nejneužitečnějších ilegálních imigrantů.
Bonusem navíc bude neutralizace Ruska v soupeření s Čínou.
Rusku bude tato neutralizace vyhovovat, podobně jako Číně
vyhovovala její neutralizace v předešlém konfliktu mezi USA a
SSSR. Nebezpečné řešení Thúkydidovy pasti se tak může
protáhnout na celá desetiletí, aniž by skutečná válka někdy propukla.
Časem možná přijdou i rozumnější politici, než současní, a konflikt
nikdy nevypukne. 

Petr Pavel před několika hodinami vyzval Západ, aby pro Ukrajinu
vytvořil nový Marshallův plán, aby Ukrajinští uprchlíci s vidinou dobře
placených míst na Ukrajině, zamířili do své vlasti, a Fiala se v
poslední době neustále vychloubá plány, jak se budou hranice
střežit, a nelegální uprchlíci deportovat. Oba jsou oproti Trumpovi
úplně mimo mísu. Evropané, Němci, a o Češích a Slovácích ani
nemluvě, jsou finančně zničeni energetickou drahotou, nerodí se
děti, nejsou byty, lidé se už bojí i o špatně placenou práci, a už se
začalo propouštět. Petr Pavel tak svým návrhem Marshallova plánu
pro Ukrajinu obrátil jeho historický smysl a realitu. USA mohly
pomocí Marshallova plánu pomoci Evropě, protože měly obrovské
přebytky, nebyly zbídačené a jejich průmysl potřeboval odbyt, a jejich
banky potřebovaly, aby Evropa splácela své válečné dluhy. Pavel

https://www.echo24.cz/a/HMdkD/zpravy-domov-pavel-ve-svycarsku-vyzval-k-vytvoreni-komplexniho-planu-obnovy-ukrajiny
https://vlada.gov.cz/cz/media-centrum/aktualne/evropska-rada-diky-premierovi-petru-fialovi-uznala-pravo-izraele-na-sebeobranu-209528/
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chce, aby válkou na Ukrajině zbídačení Evropané platili vysoký
životní standart navrátivších se Ukrajinců. To nemá chybu. Krom
toho, že je to politická sebevražda, tak stovky miliard vyplácené do
Pavlova plánu, budou chybět při inovacích a reformách Česka,
Slovenska i Evropy. Fiala mluví o deportacích imigrantů. Jenže bez
Trumpova masového přístupu a desítek miliard jsou deportace
nemožné, a pouze se za televizní účasti několik stovek nebo tisíců
imigrantů kamsi odešle. To nepředstavuje žádné řešení. Tok miliard
zkorumpovanému režimu na Ukrajině musí být okamžitě zastaven, a
přesměrován proti imigraci, na deportace, a na byty, zdravotnictví,
technické vysokoškolské a středoškolské vzdělání, na vědu a
výzkum, a do vysoce výdělečných podnikatelských oborů. Proč se
mají Ukrajinci vrátit na Ukrajinu, je jasné. Aby svými daněmi splatili
ukrajinské státní dluhy. Ale proč mají jejich život na Ukrajině platit
zrovna Češi. Kdyby Trump v předvolebním klání napadal Harrisovou,
že on uplatí Ukrajince, aby se laskavě vrátili do své domoviny, a
bude je tam subvencovat, aby se měli lépe než Američané, česká
fialová klaka by teď plesala, a Pavel letěl přes Atlantik podávat ruku
nové americké prezidentce. Už aby byly volby, a fialových deformací
byl konec. Omlouvám se, že jsem se tak rozepsal. 

Je čtvrtek 7. listopadu 06.05 ráno. Přeji krásný den a děkuji za maily.
Odpovídám, jak se dá. 

Naše analýzy čte odhadem nejméně 10 tisíc lidí denně, kdyby každý
přispěl desetikorunou měsíčně, nebyly by starosti. Protože tomu tak
není, a doba je zlá, o to víc děkuji od srdce čtenářům, kdo nás i v
dnešní těžké době podporují, aby naše analýzy mohly i nadále
pokračovat! Mail na mne kpv0249@gmail.com. 

Ve středu 23.10. jsme na Protiproudu s Petrem Hájkem rozebírali
korespondenční volby a nejnovější válečné události na Ukrajině a na
Blízkém východě. Pořad najdete zde. 

https://www.bpb.de/themen/migration-integration/zahlen-zu-asyl/265765/abschiebungen-in-deutschland/
https://www.youtube.com/watch?v=-4a7zaqwn4U
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Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

MAP 2133 Pokračování: Zelenskyj u Kyjeva buduje hřbitov pro 150
000 vojáků. Stáda ukrajinských krav se mají díky tučným
Bruselským dotacím rozrůst 10 krát. S českými a slovenskými
kravami se už v budoucnu nepočítá! Bruselská dotace 500 milionů
EUR na latifundii, nebo zemědělský konglomerát, prý nic
zvláštního! (II. díl.)

5 listopadu, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš
Před pár dny Peking uvalil sankce na US firmu Skydio, která dodává
válečné drony Ukrajině, a rychle se ukázalo, že náhrada za klíčové
čínské součástky, z nichž jsou Skydio válečné drony v USA
montovány, potrvá nejméně půl roku. Číňané sankce na Skydio
neuvalili, protože drony Skydio v ukrajinských službách likvidují jejich
kamarády Rusy, ale protože Skydio si trouflo, své drony začít
dodávat také tchajwanským hasičům. Manažeři Skydia sice ihned po
uvalení sankcí vyrazili do US Kongresu žádat o intervenci, ale
veškeré hlasité intervence amerických politiků Číňany jen rozesmáli.
“Američané nedokáží masivně vyrábět ani lithiové baterie pro své
drony”, bavila se celý týden americkými potížemi čínská média, a
věštila, že čínské vedení ještě sankce na západní montovny
válečných dronů zpřísní, protože Čína prý nebude podporovat
žádnou výrobu válečných dronů.  

Čínská sebejistota z vlastnictví naprostého monopolu na masovou
produkci dronů, který nelze nijak obejít, pramení z nedávných
západních expertních zpráv, které hodnotily nedávny slib

https://www.michalapetr.com/map-2133-pokracovani-zelenskyj-u-kyjeva-buduje-hrbitov-pro-150-000-vojaku-stada-ukrajinskych-krav-se-maji-diky-tucnym-bruselskym-dotacim-rozrust-10-krat-s-ceskymi-a-slovenskymi-kravami-se-uz-v-budo/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
https://www.globaltimes.cn/page/202411/1322385.shtml


35/62

tchajwanského prezidenta Lai Ching-te, že se Tchaj-wan stane:
“asijským centrem pro demokratický dodavatelský řetězec dronů”.

Západní experti sice připustili, že Tchajwan, díky svému skvělému
polovodičovému průmyslu, je jednou z mála “demokratických” zemí,
které by ekvivalent čínského řetězce na výrobu dronů mohly vytvořit,
ale jízlivě k tomu podotkli “za několik let, až desetiletí”. Podle těchto
expertů, je čínský hub na výrobu dronů ve městě Šen-čen natolik
unikátní, že mu nelze smysluplně ekonomicky konkurovat, protože
celé 18 milionové město už drony několik let doslova žije. A je
jediným místem na světě, kde si během chvilky sjednáte kontrakty
na jakoukoli součást dronu, kterou za pár hodin v libovolném
množství potřebujete, a ona Vám bude dodána za bezkonkurenční
cenu, rychlost i kvalitu. Šen-čen je nyní považován za dronový
ekvivalent čipového Tchajwanu. Je prostě jedinečný od vývoje až po
výrobu, a udává tempo světovému vývoji i výrobě, a jak experti
podotkli, je také jediným místem na světě, kde je běžné, že si
objednáte oběd, večeři, a nebo snídani, a ona přiletí dronem. Podle
těchto expertů, musí USA napnout všechny svaly, a vybudovat
obdobný řetězec mimo Čínu a Tchaj-wan. Protože případná válka o
Tchaj-wan bude válkou dronů, a jejich masivní nálety z Číny, budou
muset odrazit západní drony. Ty ovšem není na západě, kde a jak,
bez čínských součástek vyrábět. 

Washington okolo hubu na drony Šen-čen našlapuje opatrně a jen
po špičkách. Když už západní média a kyjevský klaun několik týdnů
příliš hlasitě vřeštěli, že Rusové ze Šen-čen dostávají klíčové
součástky pro své zabijácké válečné drony Šáhid-Harpyje, které boří
Kyjev, a tím neustálým jekotem začali narušovat i důstojný průběh
letošních amerických prezidentských voleb. Washington se odhodlal,
a uvalil sankce na dvě naprosto podřadné firmy se ze Sen-Šen,
Limbach a Redplus Vector. Tato komická sankce ani Čínu nestála za
odpověď. Limbach Sen-Šen je vlastně  Číňany zakoupená německá
továrna na letecké motory do malých evropských sportovních a
turistických letadel, která se nedokázala přizpůsobit nařízením

https://en.wikipedia.org/wiki/Lai_Ching-te
https://www.technologyreview.com/2024/06/26/1094249/china-commercial-drone-dji-security/
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Green Deal, a tak před lety hledala bohatého investora, který by ji
vytáhl z problémů. A je s podivem, že US sankce na Limbach Šen-
čen nepřišly už před lety, protože motory Limbach vešly ve známost
v posledních letech hlavně jako hlavní pohonná jednotka dronů
rebelských Hútiú, kteří jimi útočí na Izrael, a ropné tankery v
adenském zálivu. 

Proč Washington, přes urgenci manažerů Skydio, neuvalil odvetné
sankce na skutečně důležité hráče ze Šen-čen, je jasné. Před pár
dny, si Zelenskyj, jak mívá zvykem, na internetu otevřel ústa, a
pochlubil se, že jen letos už nechal nasmlouvat výrobu 1.6 milionů
dronů, a dalších bezmála 200 tisíc objednal na první měsíc příštího
roku. Zelenskyj je herec špatných rolí, a tak nepřiznal, že drony
nenechal vyrobit, ale jen z čínských součástek smontovat. Jedním z
montérů je i americké Skydio. Veškerá montáž ukrajinských i ruských
válečných dronů vlastně závisí na hubu Šen-čen a jeho velkých
hráčích, dodávajících všem součástky. Vyřadit hub Šen-čen si
Washington nemůže sankcemi dovolit. Aby vytvořil svůj vlastní hub
na produkci dronů, potřebuje investice a kapitál. A proto je nutné,
aby Ukrajinci předražené US drony smontované z čínských
součástek objednávali a platili. Zisk z války dronů na Ukrajině totiž
slouží k budování US hubu na produkci dronů. Ekonomická pravidla
válek a mocností mají svá ustálená pravidla, a jedním z ustálených 
je, že hloupé malé státy jsou tu od toho, aby svými válkami
financovaly rozvoj zbrojního průmyslu velmocí. 

Jak poznamenali US experti na výrobní řetězce dronů a válečných
dronů, je jejich vybudování mimořádně ekonomicky náročné.
Protože budoucí válka mezi mocnostmi bude válkou dronů, tak
logicky musí někdo vznik US hubu na drony zaplatit. Kdo to bude je
jasné z letního nařízení Zelenského byrokracie. Pár kilometrů jižně
od Kyjeva se podle něj už ve velkém lese začal budovat hřbitov pro
150 000 padlých vojáků Ukrajiny. Proti mamutímu hřbitovu od léta
protestují občané nedaleké obce Мархалівка. Podle nich Zelenskyj
nerespektuje pravidla pro hřbitovy, a 150 000 budoucích padlých

https://www.technologyreview.com/2024/06/26/1094249/china-commercial-drone-dji-security/
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bude ležet v záplavovém území, nedaleko Dněpru, kde hladina
spodních vod sahá značně výše, než je zákony nařízeno –
maximálně 2 metry pod povrch. Hrozí prý, že se ze Zelenského
hřbitova vyplaví mrtvolné jedy, a ty zamoří celé povodí Dněpru jižně
od Kyjeva dolů. Rusové už spustili velkou virální akci, a varují
všechny občany černomořských států, že jim vyplavené ukrajinské
mrtvolné jedy poškodí jejich pobřežní vody. 

Baterie průměrného válečného dronu váží okolo 4 kg. Sečteme-li 1.6
milionu ukrajinských a 3.2 milionu ruských dronů, dostaneme 5
milionů dronů ročně, které vybuchnou nebo jsou jinak zničeny na
ukrajinském bojišti. Tesla Model-S používá baterii o váze 544 kg. Při
hašení elektroaut, kvůli bateriím vznikají rozsáhlé toxické zplodiny, a
elektroauta je zakázáno hasit vodou protože by se toxiny vyplavily
do přírody, a zničili by ji. 150 průměrných baterií do válečných dronů
váží jako jedna baterie do Modelu-S Tesly. Na Ukrajině tak jen letos
vybuchne, shoří, je rozmetáno, a nakonec dešťovou a sněhovou
vodou, smyto z povrchu do pitné vody, a do potravních řetězců 
celkem 33 333 baterií vozidel Tesla Model S. A nikomu to nevadí. V
ČR hasiči dostávají na hašení elektroaut speciální auta. Parlament
schvaluje speciální předpisy pro garáže. Celý svět se bojí, co udělají
toxické lithiové baterie, až se jejich zbytky dostanou do přírody.
Ovšem 33 333 lithiových baterií, které se jen letos rozprášili do
ukrajinské přírody nikomu nevadí? Ovšem, přeci vždy, když jde o
zisky vojenskoprůmyslových koncernů, a přípravu na válku civilizací,
musí se mlčet. Ukrajinské mléko, vejce, a maso, tak budou asi brzo
životu nebezpečné, při současné tempu zamořování Ukrajiny
mrtvolnými jedy, a toxickými lithiovými jedy.

Evropské krávy se mají být podle Bruselu obětovány záchraně
planety před znečištěním metanem, ale ten samý Brusel slibuje
Ukrajině dotace na desetinásobné rozšíření tamních stád krav!?
Planeta má být podle Bruselu zachráněna ekologickými
elektromobily, které ale podle bruselských nařízení lze hasit pouze
speciálními hasičskými soupravami, jinak hrozí zničení a zamoření

https://www.kp.ru/daily/27655/5006503/
https://gensace.de/products/tattu-32000mah-22-8v-10c-6s1p-hv-high-voltage-lipo-battery-pack-with-xt90-s
https://getevgas.com/blogs/electric-car-battery-weight/
https://www.idnes.cz/auto/zpravodajstvi/elektromobil-pozar-hasici.A240614_131028_automoto_lobl
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životní prostředí! A současně ten samý Brusel podporuje válku, při
které každý rok ekvivalent 33 333 spálených a špatně uhašených
elektroaut zničí životní prostředí a vodní zdroje v povodí Dněpru!?
Šílené. Ostatně právě proto soudím, že “Bruxelae” musí být zničeno,
ještě dřív, než zničí celou planetu.     

Je úterý 5. listopadu 05.15 ráno. Přeji krásný den a děkuji za maily.
Odpovídám, jak se dá. 

Naše analýzy čte odhadem nejméně 10 tisíc lidí denně, kdyby každý
přispěl desetikorunou měsíčně, nebyly by starosti. Protože tomu tak
není, a doba je zlá, o to víc děkuji od srdce čtenářům, kdo nás i v
dnešní těžké době podporují, aby naše analýzy mohly i nadále
pokračovat! Mail na mne kpv0249@gmail.com. 

Ve středu 23.10. jsme na Protiproudu s Petrem Hájkem rozebírali
korespondenční volby a nejnovější válečné události na Ukrajině a na
Blízkém východě. Pořad najdete zde. 

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

MAP 2132 Zelenskyj u Kyjeva buduje hřbitov pro 150 000 vojáků.
Stáda ukrajinských krav se mají díky tučným Bruselským dotacím
rozrůst 10 krát. S českými a slovenskými kravami se už v
budoucnu nepočítá! Bruselská dotace 500 milionů EUR na
latifundii, nebo zemědělský konglomerát, prý nic zvláštního! (I.
díl.)

4 listopadu, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš

https://www.youtube.com/watch?v=-4a7zaqwn4U
https://www.michalapetr.com/map-2132-zelenskyj-u-kyjeva-buduje-hrbitov-pro-150-000-vojaku-stada-ukrajinskych-krav-se-maji-diky-tucnym-bruselskym-dotacim-rozrust-10-krat-s-ceskymi-a-slovenskymi-kravami-se-uz-v-budoucnu-nepocita/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
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Náměstkyně ukrajinského ministra zdravotnictví Marina
Slobodnichenko včera veřejně přiznala, že Ukrajina v případě vstupu
do EU bude nucena zákonem deklarovat svoji veškerou pitnou vodu
za vodu pouze “průmyslovou”, protože pitná voda v kvalitě
požadované EU na Ukrajině prostě neexistuje. Toto přiznání
ukrajinské náměstkyně zdravotnictví je šokujícím varováním pro
české zemědělce, potravináře i spotřebitele. Podle norem platných v
ČR musí být všechna “napájecí voda” pro česká i evropská
hospodářská zvířata pouze “voda pitná”. Důvod je prostý,
kontaminovaná voda, která nesplňuje podmínky pro pitnou vodu,
ohrožuje zdravotní stav hospodářských zvířat, a tím následně i
zdraví konzumentů živočišných produktů.

Pokud Ukrajina nemá k dispozici žádnou evropskou “pitnou vodu”,
všem normálním lidem bude rychle jasné, že ani nemůže masově
produkovat stejně kvalitní živočišné potraviny, jaké produkují
evropští, čeští a slovenští farmáři. Co je jasné občanům, je ovšem
buřt Eurokratům, a ti chtějí Ukrajinu, co nejrychleji přijmout do EU.
Podle euro-plánů se má v příštích letech z Ukrajiny do EU
dramaticky zvýšit dovoz levné drůbeže, vajec, mléka, sýrů, másla a
masných produktů. Ukrajinské ministerstvo zemědělství uspořádalo
nedávno velkou konferenci “mlékařů” a na ní zazněly pro české
zemědělce alarmující novinky.

Podle Валентина Запорощука ředitele mamutí mlékárny
Ічнянський, která byla v minulosti kontrolami několikrát načapaná,
že do mléka přimíchává až 90% rostlinného tuku, se očekává, že
Ukrajina bude po přijetí do EU produkovat až 30 milionů tun mléka
ročně, a stane se dominantním hráčem na evropském mléčném trhu.
Podle Запорощукa nyní Ukrajina produkuje jen necelých 8 milionů
tun mléka, 3.6 milionů vesnické domácnosti s několika kravkami, a 4
miliony velké konglomeráty.

ČR vyprodukovala v roce 2023 celkem 3,2 milionu tun mléka.
Produkce mléka byla loni sice 143% čisté domácí spotřeby, ale velká
část nezpracovaného mléka se však vyváží. Neuspokojený rozdíl

https://m.censor.net/ru/news/3518109/standarty_pytnoyi_vody_v_ukrayini_ne_vidpovidayut_yevropeyiskym
https://www.agroaquapro.cz/zemedelstvi/landing-page-kategorie/
https://uk.wikipedia.org/wiki/%D0%86%D1%87%D0%BD%D1%8F%D0%BD%D1%81%D1%8C%D0%BA%D0%B8%D0%B9_%D0%BC%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D1%87%D0%BD%D0%BE-%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D1%81%D0%B5%D1%80%D0%B2%D0%BD%D0%B8%D0%B9_%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%B1%D1%96%D0%BD%D0%B0%D1%82#cite_note-5
https://web.archive.org/web/20130429203741/http://test.org.ua/tests/food/217
https://www.mikrop.cz/magazin/ekonomika-vyroby-mleka-2023~m2032
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mezi domácí spotřebou a vývozem se pak vyrovnává dovozem
mléka ekonomicky zhodnoceného v západním zahraničí na pokročilé
mléčné produkty. České mlékárenství tak díky nerovné dotační
politice EU vykazuje typické rysy koloniálního zemědělství.  Plány,
které zveřejnil Запорощук, na produkci 30 milionů tun mléka, tak
českým farmářům “zvoní hranou“, protože s nižšími dotacemi
nebudou ukrajinské koloniální produkci mléka na rozdíl od
západních zemědělců schopni konkurovat. Vyvstává typická otázka
– co s tímto budoucím neradostným stavem českého zemědělství
hodlají podniknout jeho domácí strůjci – čeští fialoví politici? 

Na konferenci ukrajinských velko-mlékařů vystoupil i tamní ministr
zemědělství Віталі Ковал, a sliboval všem ukrajinským zemědělcům
tučné evropské dotace. Ředitel Ukrajinského svazu zaměstnavatelů
Руслан Іллічов dokonce hovořil, že “Brusel nemá ani problém
nadělovat velkým agrárním uskupením kompenzace v jednorázové
výši 500 milionů EUR” na jednu latifundii. Dotace mají od EU dostat
jak malí farmáři, tak velcí hráči agrárního trhu. Podle závěrů
konference bude Brusel financovat hlavně malé farmáře, = (malé
vesnické producenty mléka), protože jejich mléko se “nyní nesmí
vykupovat do mlékáren, které vyvážejí do EU, protože nesplňuje
hygienické normy”. Kolik bude Brusel a Kyjev stát, aby navedly
hygienu a zajistily pitnou vodu pro počet ukrajinských krav v majetku
malých zemědělců, které vyprodukují o 10% více mléka než všechny
české krávy chované v hygienických podmínkách a napájené pitnou
vodou nadojí dohromady, si nedovedu představit. Kolik však bude
stát zavedení pitné vody pro všech 6 milionů krav, které mají podle
plánů Bruselu a Kyjeva ročně nadojit 30 000 milionů litrů mléka, si už
raději ani představovat nechci. (V ČR v roce 2023 nadojilo 568 472
krav 3 287 milionů litrů mléka.) Zdá se však jasné, že tlak Bruselu
proti evropským a českým kravám v posledních letech nespadl jen
tak z čisté oblohy, ale má spíše co do činění s přeměnou Ukrajiny na
jednu velkou mléčnou latifundii vlastněnou pár kyjevskými oligarchy
a několika západními korporacemi.

https://www.ptejteseknihovny.cz/dotazy/zvoni-hrana
https://uk.wikipedia.org/wiki/%D0%9A%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BB%D1%8C_%D0%92%D1%96%D1%82%D0%B0%D0%BB%D1%96%D0%B9_%D0%A1%D1%82%D0%B0%D0%BD%D1%96%D1%81%D0%BB%D0%B0%D0%B2%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%87
https://uk.wikipedia.org/wiki/%D0%A4%D0%B5%D0%B4%D0%B5%D1%80%D0%B0%D1%86%D1%96%D1%8F_%D1%80%D0%BE%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D1%86%D1%96%D0%B2_%D0%A3%D0%BA%D1%80%D0%B0%D1%97%D0%BD%D0%B8
https://landlord.ua/news/tvarinnitstvo/v-ukrayini-ochikuyetsya-rekordne-zrostannya-czin-na-moloko-cherez-deficzyt-syrovyny-ta-problemy-galuzi/
https://www.mikrop.cz/magazin/ekonomika-vyroby-mleka-2023~m2032
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Cena pitné vody v ČR se letos obecně pohybuje okolo 100 až 140
CZK za 1 metr krychlový. Na Ukrajině byla v létě nejvyšší cena za 1
metr “evropské nepitné vody” 131 UAH, (74 CZK). Odhlédneme-li od
skutečnosti, že obdobou “ukrajinské evropské nepitné vody” nelze z
důvodů hrozby zdravotních rizik pro evropské občany české krávy
napájet, mají i tak čeští mlékaři problém. Jedna česká
vysokoprodukční holštýnská dojnice spotřebuje 120 litrů kvalitní
české pitné vody denně, v době letního horka i dvojnásobek. Při
poměru 2.4 kg vypité vody na 1 litr nadojeného mléka, je české
mléko díky vyšší ceně kvalitní české pitné vody o 20 halířů na litr
dražší než ukrajinské z evropské nepitné vody. Halíře dělají talíře. Při
plánovaných 30 milionech tunách mléka budoucí ukrajinské
produkce, je jen úspora na ukrajinské evropské nepitné vodě v
mléčné produkci 6 miliard CZK ročně. Naopak celá česká roční
produkce mléka je oproti ukrajinské zatížena dodatečnými  680
miliony CZK jen z české kvalitní pitné vody. Halíře dělají talíře. Je
tomu pár dní, kdy Rumunsko i Bulharsko požádaly EU o zastavení
dovozu ukrajinských vajec a drůbeže, protože jejich drůbežáři nejsou
schopni ukrajinským cenám dosahovaným nedodržováním
evropských předpisů a standardů konkurovat.

Podle včerejšího sdělení náměstkyně ukrajinského ministra
zdravotnictví Marina Slobodnichenko, Brusel nepožaduje, aby
Ukrajina splnila podmínky, a na celém svém území zavedla
“evropskou pitnou vodu”, jak všechny země EU musely. Ale postačí,
když Ukrajina zákonem označí všechnu svoji vodu za “technickou”.
Ukazuje se tak, že zavedení pitné vody na Ukrajině bude mimořádně
nákladné, a Brusel ani Kyjev si její zavedení nemohou finančně
dovolit. Jak oznámila Slobodnichenko, pitná voda se na Ukrajině
zákonem přeznačí za technickou, a sníží se tak její cena pro
obyvatele i firmy. Vznikne tak ještě větší problém pro české
zemědělce. Voda pro ukrajinské zemědělce bude ještě levnější.
Cena elektřiny na Ukrajině nyní je 4.32 UAH za 1kWh, (2.42 CZK),
zatímco Češi letos podle Bruselu platí 6 nejvyšší cenu 0,2574 EURO

https://www.klik.cz/blog/kolik-stoji-kubik-vody/
https://informator.ua/ru/v-ukraine-net-pitevoy-vody-po-standartam-es-tolko-tehnicheskaya-minzdrav
https://naschov.cz/proc-je-voda-nezbytna-prehodnotte-pristup-krav-k-vode/
https://agravery.com/uk/posts/section/show/poultry-farming
https://www.michalapetr.com/map-2016-fiala-hubitel-naroda-orban-globalisty-vcera-veleben-a-davan-za-priklad-zelenskyj-se-poprve-vzeprel-us-jestrabum/
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za 1kWh, (6.56 CZK). Každý zemědělský i průmyslový ekonom si
snadno spočítá, že ukrajinské zemědělské produkci za těchto
podmínek nelze konkurovat. Co na to Fiala? 

Fajnšmekři zde najdou v PDF záznam zuřivého sporu Státního
zdravotního ústavu s Akademií věd ČR o tom zda je v ČR bezpečná
pitná voda. A zde na Rádio Universum speciál o pitné vodě v ČR s
Radkem Novotným. 

Pokračování příště. 

Je pondělí  4. listopadu 05.10 ráno. Přeji krásný den a děkuji za
maily. Odpovídám, jak se dá. 

Naše analýzy čte odhadem nejméně 10 tisíc lidí denně, kdyby každý
přispěl desetikorunou měsíčně, nebyly by starosti. Protože tomu tak
není, a doba je zlá, o to víc děkuji od srdce čtenářům, kdo nás i v
dnešní těžké době podporují, aby naše analýzy mohly i nadále
pokračovat! Mail na mne kpv0249@gmail.com. 

Ve středu 23.10. jsme na Protiproudu s Petrem Hájkem rozebírali
korespondenční volby a nejnovější válečné události na Ukrajině a na
Blízkém východě. Pořad najdete zde. 

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

MAP 2131 Rusko připravilo nejmasivnější raketový útok v historii!
Má přijít každým dnem. Nálet několika tisíc hloubkových
zabijáckých dronů Šáhid už pro Rusko není žádný problém!

https://www.michalapetr.com/map-2016-fiala-hubitel-naroda-orban-globalisty-vcera-veleben-a-davan-za-priklad-zelenskyj-se-poprve-vzeprel-us-jestrabum/
https://archiv.szu.cz/uploads/documents/chzp/voda/pdf/Stanovisko_NRC_k_AVex_2_2019.pdf
https://www.youtube.com/watch?v=kRqRVQhl2k4
https://www.youtube.com/watch?v=-4a7zaqwn4U
https://www.michalapetr.com/map-2131-rusko-pripravilo-nejmasivnejsi-raketovy-utok-v-historii-ma-prijit-kazdym-dnem-nalet-nekolika-tisic-hloubkovych-zabijackych-dronu-sahid-uz-pro-rusko-neni-zadny-problem/
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2 listopadu, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš
Jsou tomu už dva měsíce, kdy jsme v analýzách MAP 2072 (23.
srpna) a MAP 2094 (13. září) detailně popsali ruský válečný plán
РПХ-ф-360/24k pro letošní zimu, a analyzovali, že generál
Gerasimov potřebuje vždy dva měsíce, aby našetřil rakety pro další
masivní útok na ukrajinskou kritickou infrastrukturu. Je tak na čase,
rozebrat, co vlastně Gerasimov teď chystá.

Poslední masivní raketový úder provedl Gerasimov 8. července, a
od té doby jen několika málo raketami týdně ostřeluje hlavně Kyjev,
Oděsu a Charkov. Zdání, že Rusové ztratili schopnost velkými
raketovými údery ničit ukrajinské strategické cíle, však klame.
Rusové minulý měsíc, v říjnu 2024, odpálili proti Ukrajině rekordní
počet hloubkových úderných dronů Šáhid. Celkem jich na Ukrajinu
doletělo 2000, a to je rekordní počet, který překonal předchozí
zářiový rekord 1340. Celkem letos Rusové od ledna do října odpálili
na Ukrajinu 6987 úderných hloubkových dronů. Z čísel útoků drony
Šáhid plyne, že jen za poslední dva měsíce provedli Rusové proti
Ukrajině celkem 48% všech letošních útoků Šáhidy, a jen za říjen
dokonce 29% těchto útoků. 

Podle předního vojenského experta NATO na útoky raket a dronů
Fabiana Hoffmanna z Univerzity v norském Oslo, absence velkých
ruských raketových útoků od 8. července znamená, že Gerasimov s
příchodem zimy chystá, ne jeden velký raketový útok, ale několik
velkých raketových útoků, a nebo možná i celotýdenní velkou
raketovou kampaň. Gerasimovým cílem má být kompletní zničení
ukrajinské energetiky a její přenosové soustavy, během několika
málo kritických dní na začátku zimního počasí, tak, aby škody byly
tak obrovské, aby nešly přes zimu odstranit. Zároveň se
předpokládá, že tentokráte bude Gerasimov útočit na stejná kritická
místa energetické infrastruktury opakovaně, a v krátkém sledu, aby
následné údery zlikvidovaly i opravářské čety a náhradní díly. 

https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
https://www.michalapetr.com/map-2072-ukrajinskym-prehradam-a-mostum-na-dnepru-mozna-tikaji-posledni-hodiny-velky-rusky-raketovy-utok-se-blizi-varovali-americane-kyjev/
https://www.michalapetr.com/map-2094-v-kyjeve-se-siri-znacna-nervozita-s-blizici-se-zimou-putin-muze-konvencnimi-raketovymi-udery-na-ukrajinu-radiaci-zamorit-celou-polovinu-eu-natocen-novy-porad/
https://www.michalapetr.com/map-2069-putinuv-rozkaz-%d1%80%d0%bf%d1%85-%d1%84-360-24k-7-listopadu-bud-kyjev-kapituluje-nebo-se-cela-zalezitost-okamzite-vyridi-jednou-pro-vzdy-analyza-nejrafinovanejsiho-valecneho-planu-jaky-g/
https://ru.wikipedia.org/wiki/Shahed_136
https://kyivindependent.com/russian-drone-strikes-on-ukraine-soared-to-record-monthly-levels-again-during-october/
https://x.com/FRHoffmann1?ref_src=twsrc%5Egoogle%7Ctwcamp%5Eserp%7Ctwgr%5Eauthor
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Přední expert Royal United Service Institute (RUSI) Sidhart Kausal a
další západní experti hodnotí nárůst počtů útoků Šáhidy na Ukrajinu,
a zejména na Kyjev, jako projev dvojí ruské úspěšné taktiky. Prvním
účelem je donutit ukrajinskou armádu, aby na sestřelování dronů
Šáhid za 29 000 USD za kus spotřebovávala drahé a nedostatkové
rakety IRIS-T za 450 000 USD za kus. Tato taktika nese Rusům
úspěch, protože Zelenskyj z politických důvodů nechce, aby drony
Šáhid zasahovaly cíle v Kyjevě. Rusové proto přednostně útočí na
Kyjev, protože jiná města Zelenskyj před útoky Šáhidů nebrání
takřka nijak. Druhým účelem ruské taktiky rostoucích náletů dronů
Šáhid na Kyjev je využít skutečnosti, že ukrajinská armáda podle
rozkazů Zelenského, aby nálet odrazila, musí “rozsvěcovat” své
radiolokační prostředky, a Rusové tak mohou monitorovat jejich
frekvence, vzájemnou komunikaci s protiraketovými bateriemi, i jejich
rozmístění. Ruské útoky Šáhidů na Kyjev probíhají ve vlnách
přilétajících v různých výškách a směrech současně. Rusové tak
podle expertů poslední 4měsíce  prováděli pomocí velkého množství
velmi levných Šáhidů velmi úspěšné testování možností
protivzdušné obrany Kyjeva. Jejich taktika byla bezesporu úspěšná.
A jsou tak nyní připraveni provést skutečný masový útok raketami na
Kyjev. 

Podle ukrajinských médií, nastane začátkem listopadu v Charkově
znatelné ochlazení. Má napadnout sníh, lze očekávat náledí a
teploty mají v noci klesat na -1 až -5 stupňů Celsia. Ve dne má být 1
až 4 stupně nad nulou. Chladné počasí má trvat nejméně do 7.
listopadu. 

Současně s příchodem chladného počasí Rusové zintenzivnili
raketové a bombové útoky na Charkov. Prakticky každý den je
zasažena nějaká větší výšková budova. Zdá se dokonce, že se
Rusové chystají ve městě v souvislosti se zimním nedostatkem
elektřiny, který má být kritický, vyvolat nepokoje. Jednak začali cíleně
bombami ničit policejní budovy, a likvidovat tak policisty. A jednak z
místních médií vyplývá, že SBU zatýká stále více a více ruských

https://www.rusi.org/people/kaushal
https://kyivindependent.com/russian-drone-attacks-against-ukraine-reach-record-levels-but-experts-warn-of-worse-to-come/
https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kharkovi-ochikuyut-do-pyaty-santymetriv-snihu-ta-ozheledytsyu-koly
https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-udaryly-raketoyu-po-roztashuvannyu-politsiyi-u-kharkovi-odyn-politseyskyy-zahynuv
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špionů, kteří navádějí na ukrajinské cíle ve městě bomby a drony.
Tito špioni byli odhaleni ve znepokojivém počtu už i mezi místní
elitou. Celá tlupa universitních profesorů a jejich studentů, stejně
jako řada místních podnikatelů, byla minulý měsíc zadržena za
špionáž pro Rusko. Vzhledem k tomu, že každý obyvatel Charkova,
který ještě neuprchnul, neví dne ani hodiny, kdy jeho domu udeří
ruská raketa, nebo bomba. A současně Charkované sabotují
mobilizaci snad nejvíce na celé Ukrajině. Lze předpokládat, že podíl
zastánců ukrajinské samostatnosti se v tomto městě rapidně snížil,
buď emigrací na západní Ukrajinu, nebo změnou politické orientace.
Ruská vojska posledních 14 dnů prakticky každý den “osvobozují”
nějakou charkovskou vesnici. Ruský postup blíže ke městu, oslabení
ukrajinských bezpečnostních sil ve městě, a úspěšné zničení
ukrajinské energetické infrastruktury očekávanými Gerasimovými
raketovými útoky, mohou ve městě vytvořit velmi výbušnou situaci.
Charkov je město historicky tradičně spojené více s Ruskem než s
Ukrajinou, a nespokojenost se Zelenským a s jeho způsobem vedení
války do posledního chudého Ukrajince, mohou všudypřítomní
Putinovi agenti snadno využít. Korejské jednotky mohou být
zamýšleny jako katalyzátor, který má za úkol vyčerpané Ukrajince
definitivně zlomit a přesvědčit, že “Každý odpor je marný. My jsme
Borgové“. Putin je ne nadarmo odchovancem KGB, a v minulosti už
několikrát prokázal, že masivní operace PSYOPS má v malíčku, jaké
žádný z úřadujících světových politiků. Jestli Západ zamýšlel ve
válce na Ukrajině rozložit Rusko, pak Putin ve válce na Ukrajině
určitě rozloží Ukrajinu, a možná i Západ. 

V Charkově je katastrofální situace. Všechny místní energetické a
vodárenské peníze evidují značný nárůst dluhů od městských
subjektů a tvrdí, že brzy už nebudou mít schopnost udržovat sítě v
provozu. Jen dluh městské správy za energie je 2.5 miliardy UAH,
asi 1.8 miliardy CZK, a tento dluh od letošního jara dramaticky roste
každým dnem. Za jaké peníze se jednou budou opravovat místní
zničené elektrárny a teplárny vůbec nikdo netuší. 

https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-pidnyaly-prapor-shche-v-odnomu-seli-na-kharkivshchyni
https://cs.wikipedia.org/wiki/Odpor_je_marn%C3%BD
https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kharkivski-komunalni-pidpryyemstva-zaborhuvaly-kharkivoblenerho-mayzhe-25-milyardy-hryven
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Ukrajina je v definitním chaotickém rozpadu a bez vyhlídky na nějaký
úspěšný odpor proti Rusům. Podle amerických válečných expertů
vystačí celá zbylá současná mužská populace Ukrajiny Zelenskému
už jen na jeden poslední rok války. V roce 2025 tak má být na
Ukrajině definitivně dobojováno. Stav Ukrajinců je už teď tristní.
Podle včerejšího oznámení poslance Ukrajiny Андрійe Ніколаєнкa,
který třeba řídil ukrajinskou státní správu ve Slavjansku po vyhnání
ruského plukovníka Igora Strelkova, takže není žádný Rusofil, je
ukrajinská společnost nyní tvořena z 1.5% příslušníků vrchní třídy, ze
7% příslušníků střední třídy, a z 92% chudáků. V likvidaci kostry
demokratické společnosti, střední třídy, tak Zelenskyj vytvořil nový
světový rekord. Ani šíleným kambodžským vyznavačům učení Pol
Pota se v osmdesátých letech ani za pomoci vyhlazovacích táborů a
poprav všech, kdo používají brýle = znamení příslušnosti k
inteligenci, nepodařilo dosáhnout této vpravdě historické redukce
střední třídy. A snad jen legendární deformátor Petr Fiala se může se
Zelenským v masové produkci chudáků měřit.

Je sobota 2. listopadu 06.48 ráno. Přeji krásný den a děkuji za maily.
Na polovinu mailů, které se za nemoc nahromadily, jsem už
odpověděl, další dnes a zítra.  

Naše analýzy čte odhadem nejméně 10 tisíc lidí denně, kdyby každý
přispěl desetikorunou měsíčně, nebyly by starosti. Protože tomu tak
není, a doba je zlá, o to víc děkuji od srdce čtenářům, kdo nás i v
dnešní těžké době podporují, aby naše analýzy mohly i nadále
pokračovat! Mail na mne kpv0249@gmail.com. 

Ve středu 23.10. jsme na Protiproudu s Petrem Hájkem rozebírali
korespondenční volby a nejnovější válečné události na Ukrajině a na
Blízkém východě. Pořad najdete zde. 

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde

https://www.unian.ua/war/viyna-v-ukrajini-soldativ-vistachit-shche-maksimum-na-rik-nyt-rozkriv-vtrati-zsu-12807063.html
https://uk.wikipedia.org/wiki/%D0%9D%D1%96%D0%BA%D0%BE%D0%BB%D0%B0%D1%94%D0%BD%D0%BA%D0%BE_%D0%90%D0%BD%D0%B4%D1%80%D1%96%D0%B9_%D0%86%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%87
https://www.unian.ua/economics/finance/nardep-viznav-skilki-zaraz-v-ukrajini-bagatih-ta-bidnih-lyudey-12807030.html
https://www.youtube.com/watch?v=-4a7zaqwn4U
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pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

MAP 2130 Nejnovější včerejší rafinovaný úder Putina proti
ukrajinské morálce míří přímo na nejslabší místo Zelenského! V
Putinově podání se válka vede všemi prostředky. US bankéři
poslali jasný vzkaz do Bruselu – Válka na Ukrajině skončí dřív, než
si myslíte!

1 listopadu, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš
Ruští bankéři včera splnili Putinovo “důrazné doporučení”, aby si
nevšímali západních sankcí, a začali novým Rusům na nových
ruských územích distribuovat hypotéky se splatností 30 let a
zaručenou úrokovou sazbou 2% po celou dobu splácení hypotéky.
Načasování této nejnovější Putinovy PSYOPS, které míří na
současné i bývalé Ukrajince je opravdu famózní. Ve stejný den, kdy
ruské banky slavnostně v médiích po nových ruských guberniích,
(Cherson, Záporoží, Doněck a Luhansk), palcovými titulky
rozhlašovaly, že Putinův rozkaz splnily, a levné hypotéky pro nové
Rusy začnou od  1. listopadu vyplácet, se v Kyjevě naléhavě sešlo
tamní zastupitelstvo, a začalo řešit obrovský skandál
“Киевгорстрой”. Tato firma, za kterou se osobně zaručil Zelenskyj, a
která patří městu Kyjev, vybrala od Ukrajinců peníze na 40 000 bytů,
ale žádné nepostavila, a podle médií je tak až 120 tisíc Ukrajinců už
několik let, jak bez peněz, tak bez bytů. A to je teprve začátek celé
kauzy, kterou v dnešní analýze rozebereme, protože ukazuje, proč
Ukrajina nemůže nikdy porazit Rusko, a proč Rusko nakonec donutí
Ukrajinu ke kapitulaci.

Většina našinců dobře zná slavnou českou kauzu podvodné
výstavby bytů H-Systém, obětí které se stala asi tisícovka
napálených klientů. Šéf H-Systému Smetka od nich vybíral peníze
na byty, které sliboval, že postaví, ale nakonec zůstalo většinou jen u

https://www.michalapetr.com/map-2130-nejnovejsi-vcerejsi-rafinovany-uder-putina-proti-ukrajinske-moralce-miri-primo-na-nejslabsi-misto-zelenskeho-v-putinove-podani-se-valka-vede-vsemi-prostredky-us-bankeri-poslali-jasny-vzkaz/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
https://www.interfax.ru/business/989289
https://cs.wikipedia.org/wiki/H-System
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slibů. A jak to u podobných kauz bývá, okolo kauzy se tenkrát motali
tehdy vlivní polici ČSSD i ODS, a H-Systém podle médií dokonce
“financoval ČSSD”, když měla obstavené účty. Kauzu potom soudy
dokonale zametly a okradeným lidem zůstaly jen oči pro pláč. 

Jestli v Česku napálil H-Systém kolem tisíce lidí, pak na Ukrajině
“Киевгорстрой” vybral peníze na byty v Kyjevě, které nepostavil, od
40 tisíc investorů, a napálených občanů Ukrajiny má být až 120 tisíc.
Jestli v ČR za H-Systém lobovali vlivní politici, tak na Ukrajině v roce
2020 dal záruku, že “Киевгорстрой” byty, na které vybral miliardy,
určitě postaví, ten nejvlivěnjší politik země, samotný prezident
Zelenskyj. 

Kauza “Киевгорстрой” je pro Ukrajinu naprosto typická. Šéf
společnosti, Igor Kushnir, si v roce 2023, když už společnost byla ve
značných problémech, a když už zdraví muži nesměli opouštět
Ukrajinu, sehnal potvrzení o své invaliditě, a odcestoval na několik
měsíců z Ukrajiny. A rozpoutal se tak další skandál. Kyjevská média
zuřila, že čerstvý invalida Kushnir a jeho manželka právě zdolali
himalájský Everest, a starostovi Kyjeva Kličkovi nezbylo, než 
Kushnira rychle odvolat z funkce, a povolat mezinárodní auditory,
aby zjistili, v jakém finančním stavu je vlastně kyjevská městská
firma “Киевгорстрой” doopravdy.

Podle včera zveřejněného auditu Ernst and Young ve firmě
“Киевгорстрой” akutně chybí jen pro uspokojení provozních dluhů,
dlužných mezd, a k zahájení opětovné výstavby celkem 4.84
miliardy UAH, cca 3 miliardy CZK. Z této částky jde 2.28 miliardy
UAH za firmou “Ukrbud”, kterou Zelenskyj v roce 2020 nařídil firmě
“Киевгорстрой” převzít i s nedokončenými, ale už zaplacenými
stavbami. Podle auditu je většina rozestavěných budov ve velmi
špatném technickém stavu, neboť do jejich podloží zatekla voda, a
není jisté, zda je bude vůbec možné dokončit. Většina budov jsou
jen rozestavěné základy, nebo skelety, a desítky miliard na jejich
dokončení ve firmě nejsou. Naprostá většina rozestavěných a
zaplacených bytů spadá do kategorie exklusivního rezidenčního

https://neovlivni.cz/vyvoj-v-kauze-h-system-sni-svuj-sen-dal-penize-nebudou/
https://tsn.ua/ru/exclusive/kievgorstroy-vse-investory-rasskazali-o-poslednem-shanse-i-nachale-razrusheniya-nedostroev-2602740.html
https://kyiv.tsn.ua/ru/ya-invalid-u-menya-rak-i-s-nim-ya-podnyalsya-na-everest-rukovoditel-kievgorstroya-otreagiroval-na-svoe-otstranenie-2364847.html
https://www.unian.net/society/kievsovet-segodnya-rassmotrit-voprosy-aktivnogo-vozobnovleniya-raboty-kievgorstroya-i-dostroyki-zhilya-dlya-40-tysyach-investorov-12805476.html
https://tsn.ua/ru/exclusive/kievgorstroy-vse-investory-rasskazali-o-poslednem-shanse-i-nachale-razrusheniya-nedostroev-2602740.html
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bydlení ve výškových stavbách. Protože obyčejný jednopokojový byt
v Kyjevě se nyní prodává za 60 000 USD, (podrobně v MAP 2128), 
tak při 40 000 lidmi zaplacených nedokončených bytů prémiové
kvality, lze počítat, že na dokončení bytů chybí 6 až 10 miliard USD,
= 138 až 230 miliard CZK. Na fotce dole, jeden z mála
rozestavěných komplexů ve fázi zakonzervování, do kterého ovšem
zatéká. 

https://www.michalapetr.com/map-2128-sokujici-mapa-cen-bytu-na-ukrajine-krasne-ukazuje-jak-rychle-klesa-duvera-v-zelenskeho-vitezstvi-nad-putinem-ceny-bytu-v-kyjeve-se-uz-propadly-na-ceny-v-uzhorode/
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Ukrajina na válku s Putinem potřebuje měsíčně od Západu 5 miliard
USD měsíčně. Představa, že obdobnou částku utratí za výstavbu
bytů pro 40 000 lidí, kteří si je už koupili, je nereálná. Kyjevský trh s
bydlením v prémiové kategorii nových bytů ve výstavbě klesl od
začátku války o 90%, a trh s byty stejné kategorie před dokončením
o 70%. Podle auditorů se žádné oživení neočekává ze dvou hlavních
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důvodů. Prvním je ekonomická krize, nejistota a pokles mezd, které
obyvatele Kyjeva zasáhly stejně jako ostatní Ukrajince. A druhým je
válka, ruské raketové útoky na město, a hlavně mobilizace. Kyjevští
developeři si houfně stěžují, že nemohou stavět, protože armády jim
zabavuje stavební dělníky. Problémy jsou ale dlouhodobé. Většina
nepostavených bytů byla zaplacena už v roce 2017, a měla stát už v
roce 2019. Od té doby se zdvihly díky inflaci ceny, a je nereálně je
nyní dostavět beze ztráty pro stavaře. Stejný problém růstu cen
podrazil nohy i H-Systému, letadlo výstavby bytů fungovalo pouze do
okamžiku, kdy dostatečný příliv nových klientů umožňoval stavět
byty pro menší počet starších klientů. Jako všechny letadlové
projekty, i ukrajinský i H-systém, časem spadnou. Ukrajinci měli
zřejmě štěstí, že válka způsobila pokles přílivu nových klientů, ještě
dříve než by pokles způsobil samotný trh. Napálených tak může být
méně, než by bylo. 

Velmi zajímavé je, že značnou část napálených klientů představují
lidé, kteří po roce 2014 emigrovali do Kyjeva z území obsazených
proruskými rebely. Zelenskyj tak má další problém. Gosudar na
nových územích rozdává hypotéky za hubičku, a v Kyjevě městští
úředníci a zaměstnanci okradli desítky tisíc Ukrajinců, kteří před
Gosudarem emigrovali. Gosudar navíc v Charkově nechává
přednostně bombardovat nejvyšší obytné budovy. Krom vojenského
úmyslu, likvidovat vysoké budovy, kam se instalují komunikační a
radarové přístroje, je zřejmé, že úmysl psychologický, otřást s
morálkou obyvatel Charkova a přesvědčit je k emigraci, a zatížit
západní Ukrajinu dalšími nespokojenci a vysídlenci, a rozložit
ukrajinskou ekonomiku a výběr daní, hraje též nezpochybnitelnou
roli. 

https://2day.kh.ua/ua/kharkow/chomu-rosiyany-bomblyat-zhytlovi-kvartaly-kharkova
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Hrdina batalionu Aidar pluku Azov Yevhen Dykij,
včera kritizoval ukrajinské úředníky, že jen z války

tloustnou a nepřinášejí žádné oběti.

Situace na Ukrajině je tristní. Hrdina batalionu Aidar pluku Azov
Yevhen Dykij,  včera obvinil obyvatele Kyjeva a další obyvatele
Západního břehu Dněpru, že “jen tloustnou” a nepřinášejí žádné
oběti obraně Ukrajiny. Podle veterána Dykije musí na Ukrajině
okamžitě skončit praxe, že válka financuje spokojený život úředníků
v týlu. Na Ukrajině je podle něj dostatek zbrojních firem, které by
mohli vyrábět zbraně, kdyby kyjevští úředníci a další týlové krysy
nepotřebovali pro zajištění své sladké válečné životní úrovně většinu
daní a zahraniční pomoci. Ukrajinské zbrojní firmy prý vyrábějí jen
na 50%, protože vláda jim nedává více peněz na výrobu. Další
hrdina Azova Maxim Zhorin včera perspektivy Ukrajiny vyjádřil ještě

https://uk.wikipedia.org/wiki/%D0%94%D0%B8%D0%BA%D0%B8%D0%B9_%D0%84%D0%B2%D0%B3%D0%B5%D0%BD_%D0%9E%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D1%81%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%87
https://www.unian.net/war/voyna-v-ukraine-zhorin-nazval-glavnuyu-oshibku-ukrainskogo-obshchestva-12805974.html


53/62

pesimističtěji, když přiznal, že Putin o míru teď vyjednávat nebude,
protože vítězí. Nebude-li zastaven, spokojí se jen s kapitulací
Ukrajiny. Když už hrdinové Azova říkají to samé, co Lavrov a jeho
diplomaté, je jasné, že Ukrajina válku brzy prohraje. 

https://www.unian.net/war/voyna-v-ukraine-zhorin-nazval-glavnuyu-oshibku-ukrainskogo-obshchestva-12805974.html
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Hrdina Azova Maxim Zhoryn včera přiznal, že Putin žádné mírové
rozhovory vést nebude, protože vítězí, a počká si, až Ukrajina

kapituluje. 

Nejjasnější zprávu, že Ukrajina válku prohraje, vyslali ovšem tento
týden američtí centrální bankéři. Ti vzkázali do Bruselu, že se budou
podílet na společné půjčce pro Ukrajinu ve výši 45 miliard EUR
pouze za podmínky, že získají zvláštní úrok +1.3% nad úrokovou
sazbu, za níž USA prodávají své státní obligace. Zdůvodnění, které
US centrální bankéři pro svou podmínku použili, je šokující. USA
požadují +1.3% úroku jako rizikový příplatek, protože 300 miliard
dolarů, které Západ Rusku “zmrazil”, bude “prý brzy rozraženo”, a
nebude tak z jejich výnosu možné splácet společnou půjčku
Ukrajině, jak bylo původně domluveno. Pokud už US centrální
bankéři počítají, že ruské zadržené miliardy budou rozmraženy, je už
o míru na Ukrajině rozhodnuto. Pouze se čeká, až Zelenskyj
konečně pochopí, že mu nezbývá, než podepsat kapitulaci. 

Je pátek 1. listopadu 05.21 ráno. Přeji krásný den a děkuji za maily.
Na polovinu mailů, které se za nemoc nahromadily, jsem už
odpověděl, další dnes a zítra.  

Naše analýzy čte odhadem nejméně 10 tisíc lidí denně, kdyby každý
přispěl desetikorunou měsíčně, nebyly by starosti. Protože tomu tak
není, a doba je zlá, o to víc děkuji od srdce čtenářům, kdo nás i v
dnešní těžké době podporují, aby naše analýzy mohly i nadále
pokračovat! Mail na mne kpv0249@gmail.com. 

Ve středu 23.10. jsme na Protiproudu s Petrem Hájkem rozebírali
korespondenční volby a nejnovější válečné události na Ukrajině a na
Blízkém východě. Pořad najdete zde. 

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše

https://www.politico.eu/article/us-charge-interest-rate-premium-45b-euro-loan-ukraine-g7/
https://www.youtube.com/watch?v=-4a7zaqwn4U
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pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

MAP 2129 Ukrajinci, kteří dostali rozkaz do posledního muže bránit
pevnost Kurachove, včera raději rychle prchli. Video z hrdinské
akce ruských tankistů u linie dračích zubů! Generál Sančik už
dostal posily a chystá se dobýt Záporoží! Co chystají Rusové v
zimě – analýza.

31 října, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš
Ukrajinští komandýři pověření obranou velké betonové pevnosti
Kurachove, (20 000 obyvatel), která byla celých 10 let usilovně
opevňována, aby zastavila ruský útok z Doněcka podél silnice I. třídy
N-15 na Záporoží na Dněpru, včera vydali šokující zprávu: “Žádná
bitva o Kurachove nebude. Vojska určená k obraně pevnosti
Kurachove uprchla.“. Ruská operační skupina Jih generála
Kuzovleva, která na Kurachovském směru operuje, tak dosáhla ze
jediný měsíc famózního úspěchu.

Kuzovlev nejdřív 2. října skvělými manévry po křídlech vytlačil
Ukrajince z tzv. “nedobytné betonové pevnosti” Vuhledar, (14 000
obyvatel), která z místní vyvýšeniny kontrolovala terén na desítky
kilometrů do všech stran, a Ukrajinci z ní dva roky řídili proti Rusům
smrtelnou palbu ze západních raketometů. A teď Kuzozovlev dalšími
skvělými křídelními manévry ze severu a z jihu stejným způsobem
vyřadil i obranu druhé betonové pevnosti v oblasti: Kurachove.
Protože ukrajinští velitelé včera přiznali, že většina obránců
Kurachova už prchla, a protože Kuzovlevovy čelní jednotky jsou už v
Jasné Polaně, jen pár kilometrů jižně od silnice N-15, aby ji západně
od Kurachova přeťaly, je jasné, že Kurachovo padne každým dnem.
Kuzovlev tak za jediný měsíc říjen 2024 vyčistí od Ukrajinců plochu
28 krát 25 km, tedy 700km čtverečních. (Pro představu: Kuzovlevem

https://www.michalapetr.com/map-2129-ukrajinci-kteri-dostali-rozkaz-do-posledniho-muze-branit-pevnost-kurachove-vcera-radeji-rychle-prchli-video-z-hrdinske-akce-ruskych-tankistu-u-linie-dracich-zubu-general-sancik-uz-dostal/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
https://informator.ua/uk/zsu-mozhut-zalishiti-kurahove-bez-boyu-eksperti-pro-oboronu-pokrovska-z-pivdnya
https://www.idnes.cz/zpravy/zahranicni/rusko-ukrajina-valka-bitva-tank-tankova-vuhledar-obrnene-vozidlo.A230302_090941_zahranicni_dtt
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v říjnu “osvobozená” oblast je zhruba tak velká jako čtvercový
prostor mezi českými městy Chomutov – Most – Louny –
Podbořany.)

Podle známého ukrajinského válečníka Stanislava “Osman”
Bunyatova ze 24. úderného batalionu Aidar už Kuzovlevovy čelní
jednotky včera překonaly poslední ukrajinskou obranou linii (dračích
zubů) severně od Jasné Polany, a do malé vesnice Rozliv na silnici
N-15 10 km západně od Kurachove jim zbývá necelých 8 km rovným
a nezastavěným terénem. Podle ukrajinského válečníka “Osmana”
Rusové tuto vzdálenost překonají za pár dní, a potom budou všichni,
kdo z Kurachova ještě neuprchli, v pasti.

Vojska generála Kuzovleva (zelené šipky) včera u Jasné Polany (červená
šipka) překonala při hrdinském souboji s ukrajinskými tankisty poslední linii
“dračích zubů” (žluté čáry), a podle přiznání ukrajinského batalionu Aidar

jim už zbývá posledních 8 km, aby přerušila silnici I. třídy N-15 vedoucí do
ukrajinské pevnosti Kurachove, která měla být bráněna do posledního

muže. Ze severu Kuzovlevovi postupuje na vstříc generál Mordvičev (černé
šipky). Pevnost Kurachove (20 000 obyvatel, oranžová elipsa) Kyjev

proměnil v baštu za minovými poli a betonovými pevnůstkami (oranžové
linie) a řetězcem dračích zubů. Jenže podle slavného ukrajinského

válečníka “Osmana”, nikdo při obraně Kurachova, které je ze severu kryto
velkou vodní nádrží, a z jihu a východu pevnostmi,  nepočítal s tím, že

Kuzovlev pronikne tak hluboko do týlu ukrajinské obrany, a celou pevnost

https://uk.wikipedia.org/wiki/%D0%91%D1%83%D0%BD%D1%8F%D1%82%D0%BE%D0%B2_%D0%A1%D1%82%D0%B0%D0%BD%D1%96%D1%81%D0%BB%D0%B0%D0%B2_%D0%A1%D1%82%D0%B0%D0%BD%D1%96%D1%81%D0%BB%D0%B0%D0%B2%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%87
https://uk.wikipedia.org/wiki/24-%D0%B9_%D0%BE%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D0%B9_%D1%88%D1%82%D1%83%D1%80%D0%BC%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%B9_%D0%B1%D0%B0%D1%82%D0%B0%D0%BB%D1%8C%D0%B9%D0%BE%D0%BD_%C2%AB%D0%90%D0%B9%D0%B4%D0%B0%D1%80%C2%BB
https://informator.ua/uk/zsu-mozhut-zalishiti-kurahove-bez-boyu-eksperti-pro-oboronu-pokrovska-z-pivdnya
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obklíčí. Oblast Kurachova na jih od přehrady, kterou Kuzovlev za jediný
měsíc říjen už skoro celou “osvobodil” má velikost čtverce mezi českými
městy Chomutov – Most – Louny – Podbořany. Podle válečníka Osmana

většina obránců Kurachova už včera prchla. 

Ukrajinci, aby zastavili postup Rusů přes poslední linii “dračích zubů”
před Kurachovem, používají opravdu sebevražednou taktiku. Dva
ukrajinští tankisté se včera se svým tankem přiřítili k místu, kde
Rusové linii “dračích zubů” přerušili, a aby jim cestu přes linii opět
uzavřeli, zaparkovali svůj tank v místě, kde byly dračí zuby už
odtaženy, a ze zaparkovaného tanku okamžitě vyskočili, a pokusili
se pěšky vrátit ke svým. Byli však za pár minut zlikvidováni ruskými
drony. Rusové, když uviděli ukrajinský tank “zaparkovaný” v mezeře
mezi dračími zuby, sedli na motorky, přijeli k tanku, a tři tankisté do
něj skočili, a nejprve s ukrajinským tankem zničili další dračí zuby, a
pak s ním vyrazili proti ukrajinské obraně, a “projížděli” se po
ukrajinských minových polích, a lákali na sebe ukrajinskou
dělostřelbu. Když se konečně Ukrajincům podařilo svůj uloupený
tank zasáhnout a poškodit, Rusové z něj vyskákali, a pěšky se vrátili
ke svým. Žádný ukrajinský dron je ani nezkusil pronásledovat. Čin
ukrajinských hrdinů skončil jejich smrtí. Čin ruských hrdinů bude
zřejmě brzy Putinem odměněn. Gosudar rád rozdává odměny
statečným tankistům. Loni se takto proslavil tankista Aljoša, (video 8
obrněnců NATO zničil za 10 minut),  dostal řád, ale letos se po něm
nějak slehla půda. Video ze vřerejších akcí ukrajinských a ruských
tankistů u dračích zubů najdete zde. Jeho jedna část je snímána
termovizí, proto je černobílá. 

https://www.michalapetr.com/map-1739-rusky-tankista-aljosa-vcera-prekonal-legendarni-hitlerovo-tankove-eso-michaela-wittmanna-kdyz-za-deset-minut-sam-zlikvidoval-celou-utocici-ukrajinskou-obrnenou-kolonu-zbrani-nato-neuveritel/
https://t.me/Sladkov_plus/11695
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Mapa očekávaných směrů dalších ruských útoků. Podrobně vysvětleno v
analýze. 

Jak se bude úspěšná ofenzíva generálů Kuzovleva (zelená šipka) a
Mordvičeva (bílé šipky) rozvíjet dál není jisté. Vzhledem k tomu, že
město Pokrovsk je na vyvýšenině podobně jako Vuhledar, (14 000),
a je mnohem větší, (celá aglomerace asi 120 000 obyvatel), ruští
analytici nepředpokládají, že Mordvičev o Pokrovsk rozpoutá
“druhou krvavou bitvu o Bachmut”, ale podobně jako o Avdijivku,
Selidove, Vuhledar i Kurachove bude kurachovskou aglomeraci
raději obkličovat, izolovat drony, teprve potom obsazovat.

https://www.pravda.com.ua/eng/news/2024/10/30/7482186/
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Pokrovsk je podobně jako Bachmut pro obranu dobře položen na
vyvýšenině, a brzy se tak ukáže, zda se Rusové nyní odváží opakovat

tehdejší krvavé boje, když už nemají kuchaře Prigožina.

Kuzovlevův další postup se očekává od Kurachova na západ
směrem na Záporoží podél silnice I. třídy N-15. Tento postup má
logiku, protože ukrajinská obrana ve směru dalšího Kuzovlevova
postupu na Západ je orientovaná jenom na jih, a Kuzovlev tak bude
Ukrajince podobně jako postupem do týlu Kurachova nutit, aby svou
obranu orientovanou na jih dobrovolně opouštěli. Jakmile se začne
ukrajinská obrana svinovat směrem na západ ke Dněpru, budou
uvolněny k posílení útoku i Kuzovlevovy  další jednotky, které zatím
drží statickou frontu podél tzv. Surovikinovy linie, kterou se loni v létě
marně snažil generál Zalužnyj čelním šturmem prorazit. Cesta N-15
vede z Kurachova přímo do Záporoží na Dněpru, Kuzovlev po ní
musí urazit cca 100km, aby dostal Záporoží pod palbu svých děl.
Svým postupem po cestě N-15 bude ohrožovat týl ukrajinské
skupiny armád, která stojí na statické frontě proti operační skupině
Jih generála Sančika. Sančikovy jednotky jsou roztaženy na 150 km
dlouhé prohnuté linii, která vede obloukem od Камянське na
Dněpru, přes Orechiv, Huljajpole až k Velike Novosilce. Celá linie
Sančikových jednotek je jen 20 až 40 km jižně od cesty N-15, po níž
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bude Kuzovlev postupovat. Ukrajinská obrana je vybudovaná pouze
proti útoku Sančika z jihu. Proti postupu generála Kuzovleva ze
Západu nemají Ukrajinci vybudovanou žádnou obranu.

Jak by podle ruských analytiků mohla vypadat ruská zimní ofenzíva: Žlutá
šipka = postup generála Nikiforova, operační skupina Západ. Zelené šipky

= postupy generála Mordvičeva, obcházející po křídlech Pokrovsk, operační
skupina Střed. Bílá šipka = tažení generála Kuzovleva, operační skupina

Západ. Fialová šipka = pronásledování generála Sančika = operační
skupina Jih. Oranžový kruh = obklíčení až 150 000 Ukrajinců.

Jakmile Kuzovlev postoupí po N-15 z Kurachova 50 km směrem na
západ dosáhne městečko Покровське (10 000 obyvatel), které je
významnou silniční křižovatkou v oblasti mezi Pokrovskem a
Záporožím. Ve městě pravděpodobně změní směr postupu, a místo
na západ na Záporoží začne postupovat na severozápad na
Dněpropetrovsk. Postup Kuzovleva na Záporoží převezme tou
dobou Sančik, protože Ukrajinci budou díky vniknutí Kuzovleva do
jejich hlubokého týlu po silnici N-15, muset opustit své pevnosti a
polní nory a ustupovat otevřenou krajinou k Záporoží, a Sančik je při
tom bude pronásledovat. Severně od Kuzovleva bude na
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severozápad postupovat jižní část operační skupiny Střed generála
Mordvičeva. Mordvičev má nejsilnější uskupení, a může tak vést
útoky na 2 až 4 směrech současně. Mordvičev bude postupovat na
Barvenkovo směrem na Charkov a Izjum, a bude se snažit vyjít v
ústrety skupině Sever generála Nikiforova, která postupuje podél
toku řeky Oskol z Kupajnska na Izjum. Pokud budou mít Rusové na
tento postup dostatek sil,  vypadá to, že mají. Bude celá skupina
ukrajinských armád na Donbase (cca 100 až 150 tisíc mužů)
obklíčena, nebo bude muset prchnout. Podle včerejšího přiznání
mluvčího ukrajinské branné moci Владиславa Волошинa už
Rusové posilují údernou skupinu generála Sančika čerstvými
záložními obrněnými formacemi. Sančik se jako jediný z velitelů
ruských operačních skupin, krom Teplinského, který jen střeží
východní břeh Dněpru, letos ještě nezapojil do ruské ofenzívy. Když
k němu Rusové nyní posílají tankové a mechanizované záložní
jednotky, zdá se, že Kuzovlevův postup na Západ už připravil
podmínky pro Sančikovu zimní ofenzívu na Záporoží. Ukrajinci už od
léta stahují z obrany proti Sančikovi elitní mechanizované brigády a
nasazují je proti Mordvičevovi. (Viz brigáda Kara-Dag, analýza MAP
2126.)

Je čtvrtek 31. října 05.34 ráno. Přeji krásný den a děkuji za maily. Na
třetinu mailů, které se za nemoc nahromadily, jsem už odpověděl,
zbytek dnes a zítra.  

Naše analýzy čte odhadem nejméně 10 tisíc lidí denně, kdyby každý
přispěl desetikorunou měsíčně, nebyly by starosti. Protože tomu tak
není, a doba je zlá, o to víc děkuji od srdce čtenářům, kdo nás i v
dnešní těžké době podporují, aby naše analýzy mohly i nadále
pokračovat! Mail na mne kpv0249@gmail.com. 

Ve středu 23.10. jsme na Protiproudu s Petrem Hájkem rozebírali
korespondenční volby a nejnovější válečné události na Ukrajině a na
Blízkém východě. Pořad najdete zde. 

https://tsn.ua/ato/pidtrimayut-pihotu-rosiyani-gotuyut-nastup-u-zaporizkiy-oblasti-iz-zastosuvannyam-bronetehniki-2690772.html
https://www.michalapetr.com/map-2016-elitni-ukrajinska-brigada-zvlastniho-urceni-kara-dag-vcera-zbabele-prchla-pred-71-praporem-ruskych-specnaz-mesto-selidovo-padlo-ukrajinska-moralka-se-hrouti/
https://www.youtube.com/watch?v=-4a7zaqwn4U
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Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

 
 


